
I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

قیمت 5000 تومان چهار شنبه| 4 آبان 1401| 26  اکتبر  2022 |  29 ربیع الاول 1444 | سال سوم| شماره 1181|  صفحه اول

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

6

معاون امورثبتی وحقوقی اوقاف وامورخیریه استان اصفهان خبر داد؛

پیگیری اجاره بهای هتل عباسی در مراجع قضایی

Is Fruit Good 
or Bad for Your 

Health? The 
Sweet Truth
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پیام مجری طرح های زیربنایی استان به دلواپسان محیط زیست؛

اتوبان کنارگذر شرق از کلاه قاضی رد نمی شود
6

 
در بیـن ملت هـای مختلـف افـرادی هسـتند کـه 
در آمـد کافی نداشـته و بـا اسـراف، تبذیـر و تجمل 
گرایی سـرمایه و ثروت خویش را بر باد فنـا داده و به 
علت تنگدسـتی در شرایط سـختی زندگی می کنند 
بنابراین، این نکتـه را نباید از نظر دور داشـت که فقر 
زائیـده افکار و کـردار بشـر بـوده و ریشـه آن نادانی 
اسـت. اگـر فقـدان خـرد وجـود نداشـته باشـد فقر 
نیـز در ابعاد گوناگـون زندگـی مانند بعـد فرهنگی، 
اقتصـادی و معنـوی وجود نـدارد. بـه فرمـوده امام 

علـی )ع(: فقری چـون نادانی نیسـت.
اگر شـخصی نادان نبـوده، خردمنـد باشـد و افکار و 
اعمـال پویـا و مثبت داشـته باشـد هرگز با اسـراف، 
تبذیـر و تجمـل گرایی سـرمایه خویـش را بـاد فنا 
نمی دهد. بنابرایـن در میابیم که بـرای محافظت از 
ثروت و سـرمایه، صرفه جویی برترین گزینه اسـت. 

اگـر می خواهیـد بـه فقـر اقتصادیگرفتار نشـوید و 
آبرویتـان نزد مـردم محفـوظ باشـد و تمامـی عمر 
ثروتمند باشـیداز تجمـل گرایی بـر حذر بـوده و در 
زمینه های گوناگون زندگی صرفـه جویی را رعایت 
کنیـد. مهمانی هـای پـر زرق و بـرق، ماشـین های 
آخریـن سیسـتم و گـران قیمـت و منـازل ویلایی 
آنچنانـی همگـی آن هـا دلالت بـر اسـراف و تبذیر 
دارند و بربـاد دهنـده ثروت هسـتند و فقـر و قرض 
را به همـراه دارد. حضرت امیـر )ع( فرمودنـد:: فقر و 

قـرض بدبختـی بزرگی اسـت.
بنابرایـن صرفـه جویـی در بعـد اقتصـادی چرخـه 
زندگی را بـر وفـق مـراد چرخانـده و افـکار و کردار 
پویا در امور مـادی آینده ای شـکوفا و پردرآمد را رقم 
خواهـد زد.الکسـاندر دوما می گویـد: »صرفه جویی 
از منابع مهـم درآمد اسـت« آمـار نگـران کننده ای 

دربـاره خـط فقـر در ایـران بیـان گردیـده اسـت. 
کارشناسـان خـط فقـر بـرای یـک خانـواده چهـار 
نفـره را 1.000.000 تومـان در نظـر گرفته اند که به 
ازاء هر نفـر 250.000 تومان می باشـد. ولی حداقل 
دسـتمزد کارگران حدود 750.000 تومان می باشـد 
و حداقـل حقـوق کارمنـدان و بازنشسـتگان دولتی 
هم کمی کمتـر از مبلغ مذکور می باشـد. بنابراین در 
چنین شـرایطی صرفـه جویی باید سـرلوحه تمامی 
امور قرار گیـرد و از هرگونـه تجمل گرایـی افراطی 
خودداری گردد. زیـرا افراط و خرج های سـنگین در 
زندگی روزمره آدمـی را با وقایع غیـر قابل منتظره و 
جبران ناپذیری روبه رو می سـازد که با دور اندیشـی 
در تناقـض بـوده و فـردای زندگـی را با مشـکلات 

عدیـده ای روبه رو می سـازد
نویسنده و محقق

محمدرضا رجائی
سرمقالـــه
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آفت سرمایه؛ تجمل گرایی و اسراف
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پیشی گرفتن آنفلوآنزا از کرونا در اصفهان؛

 استفاده از ماسک
در مدارس اجباری شد

پیامد تمدید دوره ریاست جمهوری »شی جین پینگ« برای جهان؛

 چین نوین
وارد می شود

باز هم هکرها به نهادهای ایرانی حمله کردند

 مبارزان آزادی یا
تروریست های سایبری؟!
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چهره روز

رییس اتاق بازرگانی اصفهان:

 اقدامات فاطمی امین
6در وزارت صمت چشمگیر است

سنا
منبع: ای

 اخبار اصفهان   معاون فرهنگی شهرداری اصفهان 
به شرح اقدامات انجام شده ازسوی مدیریت شهری در 
حوزه فرهنگی طی یک سال گذشته پرداخت و ساخت 
زمین های روباز ورزشی، ارائه خدمات به بیش از 100 
هزار ورزش آموز و پخش تولیدات مرتبط با اصفهان در 
رسانه های کشورهای خارجی را از جمله این اقدامات 

دانست.
مجتبی شاه مرادی در این باره گفت: سازمان فرهنگی 
اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان با برخورداری از 220 
مرکز فعال در محلات مختلف شهر گسترده ترین تماس 

را با مردم دارد.
او با اشاره به اقدامات این سازمان در زمینه ورزش افزود: 
بخشی از اقدامات شهرداری ها در حوزه ورزش، با محوریت 
ورزش های همگانی است که تلاش کرده ایم با برگزاری 
رویدادها و ایجاد بسترهای مناسب ارتباط دوسویه ای با 

مردم داشته باشیم.
او توسعه زیرساخت های ورزشی را از دیگر فعالیت های 
شهرداری ها دانست و بیان کرد: پرداختن به حوزه ورزش از 
وظایف ذاتی شهرداری نیست اما به علت نیاز مبرم و مطالبه 
شهروندان، شهرداری وارد این حوزه ها شده است، بنابراین 
در کنار اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان تلاش 

کرده ایم که به توسعه زیرساخت ها بپردازیم.
• توسعه زمین های روباز، راهی برای افزایش 

سرانه ورزشی شهر
رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان با اشاره به سرانه ۳ و نیم متر مربعی هر فرد از 
ورزش در سطح جهان گفت: سرانه ورزشی استان اصفهان 
کمتر از نیم متر مربع است و لذا افزایش این سرانه را در 

دستور کار داریم.

او ساخت زمین های روباز ورزشی را از اقدامات انجام شده 
در یک سال گذشته دانست و یادآور شد: ساخت سوله ها 
بسیار هزینه بر است و به همین دلیل توسعه زمین های 
روباز مطابق با استانداردهای روز دنیا در محلات می تواند 

به افزایش سرانه ورزشی شهر کمک کند.
شاه مرادی با اشاره به نقشه تفصیلی شهر اظهار کرد: طبق 
این نقشه هر بخش کاربری و متولی متفاوتی دارد و یکی 
از مشکلات شهرداری این است که هنگام توسعه سرانه 
ورزشی یا باید کاربری های مسکونی را تملک کند و یا از 
کاربری هایی استفاده کند که متولی آن اداره کل ورزش 

و جوانان است.
• احداث 25 زمین روباز ورزشی در مناطق 

مختلف شهر
شاه مرادی با بیان اینکه به رغم این مشکلات شهرداری 
تلاش می کند با نگاه عدالت محور به توسعه زمین های 
روباز بپردازد، افزود: امسال 10 زمین و سال آینده 15 
زمین ورزشی روباز در مناطق مختلف شهر احداث و بهره 

برداری می شود.
او تصریح کرد: جانمایی این زمین ها به گونه ای است که 
کمترین تعارض را با مناطق مسکونی داشته باشد، در 
حاشیه پارک ها باشد و جوانان و نوجوانان بدون دغدغه از 

این اماکن استفاده کنند.
• ارائه خدمات به بیش از ۱۰۰ هزار ورزش آموز 

در زیرساخت های شهرداری
شاه مرادی از ارائه خدمات ورزشی به بیش از 100 هزار 
ورزش آموز در زیرساخت های شهرداری خبر داد و افزود: 
نصب سازه های ورزشی جدید در پارک ها و احیای فرهنگ 
پهلوانی در میان نوجوانان و جوانان از دیگر اقدامات در 

حوزه ورزش بوده است.

• برون سپاری، رویکرد جدی مدیریت 
شهری در حوزه فرهنگی

معاون فرهنگی شهرداری اصفهان اظهار کرد: یکی از 
سیاست های جدی در دوره جدید مدیریت شهری رویکرد 
مردم سپاری به معنای مشارکت گرفتن از مردم در کشف 

راه حل ها و اقدامات است.
او با بیان اینکه شهرداری تلاش می کند در حوزه فرهنگی 
به یک پشتیبان و تسهیل گر تبدیل شود، تأکید کرد: در 
مناطق کمتر برخوردار که به یارانه بیشتری نیاز است، 
همه زیرساخت ها در اختیار شهرداری است و به صورت 
مستقیم به مردم خدمات ارائه می دهد، اما اگر در همین 
محلات کسانی تخصص لازم برای اداره امور زمین ها را 

داشته باشند، آن را واگذار می کنیم.
او با اشاره به فعالیت شورای فرهنگی ورزشی در محلات 
گفت: یکی از فعال ترین مناطق در این حوزه منطقه ۹ 
شهرداری اصفهان است که به صورت مستمر فعالیت دارد.

در  اصفهان  با  مرتبط  تولیدات  پخش   •
رسانه های کشورهای خارجی

معاون فرهنگی شهردار اصفهان با اشاره به تعامل با 
خواهرخوانده های شهر اصفهان بیان کرد: معرفی 
شهر اصفهان مهم ترین رویکرد در ارتباط با شهرهای 
خواهرخوانده است که در این خصوص در بستر فضای 
مجازی و شبکه هایی تلویزیونی، کشورهای خارجی مانند 
چین، کره جنوبی، آلمان و.. تولیداتی مرتبط با اصفهان 

داشته ایم.
او با اعلام اینکه به دنبال تسهیل زمینه تبادل علمی 
تجاری بر مبنای روابط خواهرخواندگی هستیم، افزود: 
حضور هنرمندان صنایع دستی در رویدادهای بین المللی 

از دیگر اقداماتی است که در این زمینه انجام می شود.

معاون فرهنگی شهرداری اصفهان مطرح کرد:

شهرداری به دنبال توسعه سرانه ورزشی در دل محلات
جلسه هیئت مدیره شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی، فرهنگی و ورزشی سپاهان با حضور علی قاسم زاده، شهردار 

اصفهان برگزار شد.
پژمان گنجی پور / خبرگزاری ایمنا

گزارش تصویری



در شـــهر
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 مدیر نگهـداری و تعمیـرات ابنیه فنی 
معاونـت عمـران شـهری شـهرداری 
اصفهـان گفت: عـاوه بر وجـود ۱۵۰ 
پـل سـواره رو، ۳۰ پارکینگ در سـطح 
مناطـق پانزده گانـه وجـود دارد که ۱۳ 
پارکینـگ تحـت پوشـش نگهـداری 
و تعمیـرات اسـت و مابقـی در برنامـه 

اجـرای فـاز بعـدی خواهـد بود.
مسـعود توکلی پـور در گفت وگـو بـا 
خبرنـگار ایمنـا اظهـار کـرد: تمـام 
مناطـق پانزده گانـه باید با حساسـیت 
بیشـتری، نسـبت بـه نگهـداری و 

تعمیـرات ابنیـه فنـی اقـدام کننـد.
وی بـا اشـاره بـه اهمیـت نگهداشـت 
ابنیـه فنـی در پروژه هـای شـهری، 
ادامه داد: در مباحـث اعتبارات، ممکن 
اسـت ایـن موضـوع سـهم کمتـری 
داشـته باشـد، امـا در اهمیـت حفـظ 
دارایی هـای مناطـق ایـن مهم سـهم 

بالاتـری خواهـد داشـت.
بنیـه  مدیـر تعمیـرات و نگهـداری ا
شـهری  عمـران  معاونـت  فنـی 
شـهرداری اصفهـان بـا بیـان اینکـه 
۱۱ پـل مکانیزه در سـطح شـهر و ۷۸ 
دسـتگاه آسانسـور نیـز تحـت کنتـرل 
تعمیـرات  و  نگهـداری  مدیریـت 
شـهرداری اصفهـان اسـت، افـزود: از 
این پـس اقدامـات تعمیراتـی پل های 
سـواره رو به صـورت کلـی و جزئـی 
طبق قـراردادی که با سـازمان عمران 
شـهرداری اصفهان منعقد شـده است، 
توسـط ایـن سـازمان انجـام خواهـد 
شـد کـه از جملـه اقدامات انجام شـده 
می توان بـه پل آزادگان، پل شـریعتی، 
پـل غدیـر و پـل چمـران اشـاره کرد.

مدیـر نگهـداری و تعمیـرات ابنیه فنی 
معاونـت عمـران شـهری شـهرداری 
اصفهان با تاکیـد بر لزوم ایمن سـازی 
پل هـای سـطح شـهر،  نرده هـای 
تصریح کرد: تمـام مناطق شـهرداری 
لازم اسـت بـا حساسـیت بیشـتر و 
بازدیدهـای مکـرر هرگونـه نقـص 
ایمنـی در نرده های پل مشـاهده شـد 
را هرچـه سـریع تر بـا هماهنگـی این 

مدیریـت برطـرف کننـد.
وی گفـت: بـا توجـه بـه مباحـث 
خوردگـی و آسـیب پذیری سـازه های 
بتنـی به ویـژه پل هـا در اثـر تجمـع 
دی اکسـید کربـن و به اصطـاح دوده 
گرفتـن زیـر عرشـه پل هـا و سـیاه 
شـدن بتن هـا، انجام شست وشـوهای 

دوره ای ضـروری اسـت.
توکلی پـور تاکیـد کـرد: بـا توجـه بـه 
تخصصـی بـودن عملیات تعمیـرات و 
نگهداری، لازم اسـت ناظـران ادارات 
عمـران مناطـق پانزده گانـه جهـت 
آموزش هـای لازم معرفـی شـوند تـا 
بتواننـد در کنتـرل دقیـق و نظـارت 
بـر انجـام کار بـه نحـو احسـن ایفای 

نقـش کننـد.
وی خاطرنشـان کرد: عاوه بـر وجود 
۱۵۰ پـل سـواره رو، ۳۰ پارکینـگ در 
سـطح مناطـق پانزده گانـه وجـود 
دارد کـه ۱۳ پارکینـگ تحت پوشـش 
نگهداری و تعمیرات اسـت و مابقی در 
برنامـه اجـرای فاز بعـدی خواهـد بود.

۱۳ پارکینگ توسط 
مدیریت نت اصفهان 

کنترل می شود

مدیر نگهداری و تعمیرات ابنیه فنی 
معاونت عمران شهرداری:

بولینگ رشته ای برای تمام اقشار است که با کمترین آشنایی می شود دست به توپ 
شد، اما بیلیارد که در فیلم ها بیشتر به قول معروف نماد با کاسی است، احتیاج به 

آشنایی بیشتر و آموزش دارد.
جدای از بحث تفریحات ورزشی سالم، این دو رشته با توجه به عمومیت در سطح 
جامعه پتانسیل بالایی برای تیم داری و حضور در حوزه ورزش قهرمانی دارد. اما این 
ظرفیت احتیاج به مدیریت، نظارت و ساماندهی دارد؛ چیزی که امیرحسین صمدانی، 
رئیس هیات بولینگ و بیلیارد و بولس استان اصفهان در گفت وگو با ایسنا به عنوان 

تحول بنیادین از آن یاد می کند.
وی با اشاره به برگزاری مسابقات آزاد و رنکینگ استانی در تمام رشته های زیر 
مجموعه در سطح استان اصفهان می گوید: براساس تقویم های برنامه ریزی شده 
مسابقات استانی و شهرستانی در همه سطوح سنی و در رشته های بولینگ، اسنوکر 
و پاکت بیلیارد در حال برگزاری است و تا پایان سال جاری در سبک ورزش خود 
از حیث نفرات شرکت کننده، تعداد مسابقه و همچنین کیفیت برگزاری، بی رقیب 
خواهد شد. صمدانی با تأکید بر نقش نظارتی هیئت استان بر باشگاه های ورزشی زیر 
مجموعه یادآور می شود: متاسفانه این مأموریت نظارتی هیئت در سال های گذشته 
به فراموشی سپرده شده و دچار مشکاتی شده بود، اما خوشبختانه در طول یکسال 
گذشته با قوت، پشتیبانی و هماهنگی فدراسیون، اداره کل و پلیس اماکن استان 

این مأموریت مهم در حال پیگیری و اجرا است.
رئیس هیئت بولینگ و بیلیارد استان اصفهان از اعزام ورزشکاران برای حضور در 
مسابقات معتبر کشوری خبر داد و خاطر نشان می کند: برای نخستین بار در رشته 
بیلیارد و در سطح لیگ کشور از استان اصفهان تیم اعزام شده است. در رشته بولینگ 
نیز برای نخستین بار دو تیم ورزشی از استان با مشارکت بخش خصوصی اعزام 

شده که همه آن ها در سال جاری شانس کسب عنوان دارند.
جوان ترین رئیس هیئت ورزش استانی کشور در ادامه با اشاره به افتخارآفرینی 
ورزشکاران اصفهانی، تقویت ورزشکاران را از رئوس اصلی برنامه های هیئت 
دانست و می افزاید: اسپانسری از بازیکنان ملی پوش در دو بخش بانوان و آقایان 
توسط باشگاه خصوصی، فرهنگی و ورزشی، اقدامی بی سابقه در بیلیارد اصفهان 

بوده است که با پیگیری های هیئت نتیجه بخش بوده و انجام پذیرفته است.
صمدانی درباره میزبانی از مسابقات کشوری توضیح می دهد: باعنایت فدراسیون، 
هماهنگی اداره کل و مشارکت بخش خصوصی حتماً میزبان مسابقات معتبر و 

بزرگ کشوری خواهیم بود.
این عضو سازمان لیگ بیلیارد کشور در ادامه در خصوص هماهنگی، حمایت و 
صدور مجوز باشگاه های ورزشی توسط اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان 
تصریح می کند: قانون گریزی برخی از باشگاه های فاقد مجوز فعالیت، خط قرمز 
ما است. وی همچنین با تأکید بر گفتمان انقاب اسامی در ورزش، ادامه می دهد: 
تجلیل از پیشکسوتان ورزش های زیرمجموعه، نامگذاری مسابقات و تیم های 
ورزشی به نام مقدس شهدا از تحولات ایجاد شده در دوره جدید فعالیت هیئت 
بولینگ و بیلیارد استان اصفهان است. صمدانی در پایان از برگزاری مسابقات 
خانوادگی رایگان برای فرزندان شهدا و همچنین مسابقات بولینگ زوجین 
جوان و برنامه های فرهنگی شاخص اجراشده توسط این هیئت در سطح استان 
اصفهان خبر داد و تاکید می کند: با اینکه مشکاتی در گذشته وجود داشته، اما 
اکنون در اجرای فرهنگسازی مناسب و ترویج ورزش در فضای سالم با استفاده 
از ظرفیت های قانونی عمل خواهیم کرد. همچنین کارگروه فرهنگی، اخاق و 
مسئولیت اجتماعی را با هماهنگی اداره کل ورزش و جوانان استان در هیئت تشکیل 

دادیم و هماهنگ با برنامه های اباغی فدراسیون عمل خواهیم کرد.
حال این رشته محبوب بیش از اینکه احتیاج به شناخته شدن داشته باشد، ساماندهی 
و برنامه ریزی برای تیم داری و تشویق برای حضور عاقمندان در رده های کشوری 

را می طلبد که همت و حمایت هیئت بولینگ و بیلیارد استان اصفهان را لازم دارد.
گفتنی است که این دو رشته شاید از معدود رشته های غیرفوتبالی هستند که 
اصفهان بابت محل تمرین نگرانی ندارد و تقریباً با فراهم بودن نیروی انسانی و 

سایت تمرینی، آماده پرتاب به سمت کسب مدال است.

شـاید کمتـر پیـش بیایـد کـه بولینـگ و بیلیـارد 
به عنـوان گزینـه ای بـرای تفریحـات دوسـتانه و 
خانوادگـی مطرح نشـود؛ رشـته هایی که بـا توجه 
به علاقـه ای که در سـطح جامعه نسـبت بـه آن ها 
وجـود دارد، جـز دو رشـته پرطرفدار بـرای تفریح 

به شـمار می رونـد.

بولینگ و بیلیارد؛ تفریح و 
سرگرمی یا ورزش قهرمانی

رئیس هیئت بولینگ و بیلیارد استان اصفهان 
مطرح کرد:

گفت و گو

شدت ابتای مردم اصفهان بویژه 
دانش آموزان به آنفلوآنزا در روزهای 
گفته  به  که  بوده  حدی  به  اخیر 
مسوولان بهداشتی استان این بیماری 
از کرونا پیشی گرفته است و به این 
دلیل با اتخاذ تدابیر و اقداماتی، مقرر 
شد که استفاده از ماسک در مدارس 

به مدت ۲ هفته اجباری شود.
از سه هفته گذشته گزارش هایی مبنی 
بر افزایش ابتا به بیماری های تنفسی 
منتشر شد به نحوی که ابراهیم قادری 
رئیس اداره مراقبت مرکز مدیریت 
بیماری های واگیر وزارت بهداشت 
نسبت به افزایش آنفلوآنزا در کشور 

هشدار داد.
به گفته این مقام مسوول وزارت 
بهداشت، سطح ایمنی عموم جامعه به 
ویژه کودکان در برابر ابتا به آنفلوآنزا 
و ویروس های تنفسی پایین آمده به 
همین دلیل این قشر از افراد در معرض 
مبتا شدن به این بیماری هستند و در 
ماه های آینده طغیان این ویروس 

تنفسی را تجربه خواهیم کرد.
آنفلوآنزا یک بیماری عفونی تب دار 
معرفی می شود که دستگاه تنفسی 
به  می دهد،  قرار  تأثیر  تحت  را 
شدت واگیردار است و افراد دارای 
بیماری های زمینه ای، کودکان و 
سالمندان نسبت به سایر افراد، بیشتر 

در معرض ابتا به آن قرار دارند.
عقدک  پژمان  گفته  به  همچنین 
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان، میزان مراجعه مردم و ازدحام 
در درمانگاه ها و مطب پزشکان در 
۲ هفته اخیر گویای بالا رفتن میزان 

ابتا به آنفلوآنزا در این استان است.
به  شب ها  و  روزها  این  اگر 
درمانگاه های سطح شهر اصفهان نیز 
سری بزنید با انبوهی از بیماران مواجه 
می شوید که اکثر آنها دارای عائم 
بیماری شبیه هم هستند مانند سرفه 
کردن، بی حالی، تب شدید و بدن درد، 
تعداد قابل توجهی از آنها را کودکان 
و دانش آموزان تشکیل می دهند و 
اتاق های تزریق سرم نیز از بیماران 

اشباع شده است.
مادر یک دانش آموز اصفهانی به 
فرزندش  که  گفت  ایرنا  خبرنگار 
از دیروز صبح در مدرسه با عائم 
سرماخوردگی از جمله سرفه و تب 
مواجه شد و وقتی به درمانگاه رفته بود 
با تعداد زیادی از بیماران مواجه شد که 
پشت در مطب پزشک منتظر ایستاده 
بودند و نوبت وی پس از سه ساعت 

انتظار فرا رسیده بود.
خانم قربانی با بیان اینکه حدود هشت 
نفر از همکاسی های فرزندش به 
دلیل بیماری سر کاس درس حاضر 
نبودند، افزود: برای اینکه پسرم را پیش 
پزشک ببرم به چند کلینیک در سطح 
شهر مراجعه کردم و همه آنها بسیار 
شلوغ بودند بطوریکه برای گرفتن 
نوبت و دیدن پزشک باید ساعت ها 

منتظر می ماندیم.
• آنفلوآنزا از کرونا بیشتر شده 

است
مرکز  واگیر  بیماری های  مسئول 

بهداشت اصفهان در این زمینه گفت 
که آزمایش ها نشان می دهد در زمان 
حاضر ابتا به آنفلوآنزا در اصفهان 

بیشتر از کرونا شده است.
رضا فدایی افزود: این موج آنفلوآنزا 
ممکن است تا ۲ ماه دیگر ادامه داشته 

باشد اما شدت آن کاهش یابد.
وی با بیان اینکه همه گیری آنفلوآنزا 
در ابتدا گرایش خاصی به کودکان دارد 
و سپس به سمت افراد با سنین بالاتر 
می رود، تصریح کرد: این بیماری بین 
دانش آموزان نیز زیاد شده و بطور 
معمول در هر جا که تراکم افراد باشد 
این  احتمال شیوع  مانند مدارس 

بیماری وجود دارد.
فدایی افزود: به آموزش و پرورش 
توصیه هایی برای جدی گرفته شدن 
رعایت بهداشت فردی و تهویه هوا 
در مدارس، الزام کارکنان آموزشی به 
واکسیناسیون کرونا و استراحت دانش 
آموزان بیمار به میزانی که پزشک 
تجویز می کند، ارائه شده است که 
امیدواریم نتیجه مثبت بهمراه داشته 

باشد.
• اجباری شدن استفاده از 

ماسک در مدارس اصفهان
معاون فنی مرکز بهداشت استان 
اصفهان نیز به خبرنگار ایرنا گفت: 
در جلسه ای که عصر دوشنبه دوم 
آبان با مسوولان آموزش و پرورش 
استان داشتیم مقرر شد که با توجه به 
شرایط ویژه شیوع آنفلوآنزا، استفاده از 
ماسک در مدارس به مدت ۲ هفته 

الزامی شود.
مهرداد زینلیان با تاکید براینکه در 
این جلسه بر اباغ این دستورالعمل و 
نظارت بر آن تاکید شد، افزود: بر اساس 
شیوه نامه هایی که توسط آموزش و 
پرورش در چند ماه اخیر به مدارس 
اباغ شده اجباری بودن ماسک 
برداشته شده بود اما در زمان حاضر با 
توجه به همه گیری آنفلوآنزای فصلی 
بویژه در اصفهان که نسبت به برخی 
استان ها شرایط بدتری دارد، تصمیم 
گرفته شد که به مدت ۲ هفته، زدن 
ماسک در مدارس بخصوص مقطع 

ابتدایی اجباری شود.
وی با بیان اینکه پس از ۲ هفته درباره 
اباغیه های جدید با توجه به شرایط 
موجود تصمیم گیری می شود، ادامه 
داد: لازم است دانش آموزان مواد 
ضدعفونی کننده دست همراه داشته 
باشند، از لیوان شخصی استفاده کنند، 
دست های خود را مرتب بشویند، از 
ورود دانش آموزان عامت دار و 
بیمار به کاس های درس جلوگیری 
شود و در مدارس از شیر پدِالی در 
سرویس های بهداشتی و آبخوری ها 

استفاده شود.
زینلیان خاطرنشان کرد: بر اساس 
آخرین اطاعاتی که در اختیار داریم 
در بیشتر شهرستان ها برای نصب شیر 
پدالی در مدارس مشکاتی وجود دارد 
و اکثر مدارس به این وسائل مجهز 
نیستند بنابراین در این زمینه تاکید شد 

که حتماً اقدام شود.
وی در پاسخ به این پرسش که چرا 
با وجود برخی پیش بینی ها مبنی بر 
افزایش بیماری های تنفسی همزمان 
با شروع سال تحصیلی در مدارس 
و دانشگاه ها، از ابتدا چنین اقداماتی 
انجام نشد، توضیح داد: اختاف هایی 
بین شیوه نامه های اباغی وزارت 
بهداشت و آموزش و پروش وجود 
دارد؛ وزارت بهداشت بر اجباری بودن 
استفاده از ماسک تاکید دارد اما در 
دستورالعمل های آموزش و پرورش 
بر توصیه به زدن ماسک تاکید شده 

است.
معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان با 
بیان اینکه این تفاوت در زمینه واکسن 
کرونا نیز وجود دارد و دانش آموزان 
ملزم به دریافت واکسن نیستند، اضافه 
کرد: در جلسه دیروز، مدیران مرکز 
بهداشت تاکید کردند که با توجه به 
شرایط ویژه استان، تشخیص ما بر 
این است که استفاده از ماسک حداقل 
به مدت ۲ هفته در مدارس اجباری 
شود زیرا در غیر این صورت تعداد 
زیادی از خانواده ها درگیر بیماری 
آنفلوآنزا می شوند و این موضوع نگران 

کننده است.

• 50 درصد مراجعه کنندگان 
علائم آنفلوآنزا دارند

اینکه  بیان  با  همچنین  زینلیان 
همه گیری آنفلوآنزا در فصول سرد 
سال بویژه ماه های آبان، آذر و دی 
امری طبیعی است، گفت: در ۲ سال 
اخیر بدلیل اینکه بیشتر مردم شیوه 
نامه های کرونا را رعایت می کردند 

کمتر با آنفلوآنزا مواجه بودیم.
وی با بیان اینکه در چند ماه اخیر و 
در سال جاری بسیاری از مردم شیوه 
نامه های بهداشتی را رعایت نمی کنند 
و شاید به نوعی از آنها خسته شدند، 
افزود: به همین دلیل بعد از ۲ سال 
مجدداً شاهد پیک انفلوآنزا هستیم و 
بسیاری از خانواده ها، مدارس و دانش 

آموزان درگیر آن شدند.
وی با بیان اینکه از برخی از بیماران 
بطور تصادفی نمونه آزمایش گرفته 
می شود، خاطرنشان کرد: نتایج این 
آزمایش ها نشان داد که در روزهای 
اخیر از بین بیماران دارای عائم 
عفونت تنفسی، حدود پنج درصد آنها 
مبتا به کرونا هستند، ۵۰ درصد آنها به 
آنفلوآنزا یا ویروس های شبیه آن مبتا 
هستند و بقیه موارد، سرماخوردگی یا 

آلرژی فصلی است.
وی با بیان اینکه هر سه تا پنج سال 
با اوج همه گیری آنفلوآنزا مواجه 
می شویم، تصریح کرد: در زمان حاضر 

آنفلوآنزا از کرونا پیشی گرفته است.
معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان با 
تاکید بر اینکه هنوز مرگ و میر ناشی 
از آنفلوآنزا در استان گزارش نشده 
است، خاطرنشان کرد: امسال واکسن 
آنفلوآنزا در داروخانه ها توزیع شد و 
عاوه بر آن حدود ۲۰ هزار دُز واکسن 
آنفلوآنزا در اختیار مرکز بهداشت قرار 
گرفت که به گروه های آسیب پذیر از 
جمله مادران باردار و بیماران زمینه ای 

تزریق شد.
وی با بیان اینکه راه های پیشگیری 
از آنفلوآنزا مانند کروناست، بر استفاده 
از ماسک بویژه در اماکن تجمعی و 
شست و شوی مرتب دست ها تاکید 

کرد.

درحالیکه کارشناسان، کمرنگ شدن 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی را 
یکی از دلایل اوج گرفتن بیماری 
آنفلوآنزا در پاییز امسال می دانند یک 
جامعه شناس و استاد دانشگاه در 
این زمینه گفت: مردم پس از ۲ سال 
از همه گیری کووید-۱۹ از رعایت 
کردن این شیوه نامه ها خسته شده اند 
و در ماه های اخیر که شرایط بهتر شد، 
می خواستند که به شرایط عادی 

زندگی برگردند.
حسن ثقفیان در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا با بیان اینکه همه گیری کرونا 
برای مردم به امری عادی تبدیل شده 
است و آنها دیگر ترسی از مرگ و میر 
و ابتا به این بیماری ندارند، افزود: 
برخی از مردم اعتقاد دارند که کرونا 
و آنفلوآنزا شبیه هم است و ابتا به آن 

تفاوتی ندارد.
وی ادامه داد: دسته دیگری از افراد نیز 
می گویند که کرونا و آنفلوآنزا در برابر 
مشکات موجود در جامعه، مشکل 
کوچکتری است و همچنین برخی از 
مشاغل نیز به هیچ عنوان نمی خواهند 
که به محدودیت ها و شرایط ۲ سال 

گذشته بازگردند.
این جامعه شناس به موضوع بی 
اعتمادی سرمایه اجتماعی نیز اشاره 
کرد و گفت: برخی از افراد اعتقاد 
دارند که همه واقعیت ها به آنها گفته 
نمی شود بنابراین چنین موضوع هایی 
مانند همه گیری بیماری ها را چندان 
جدی نمی گیرند که لازم است در این 
زمینه و برای جلب هرچه بیشتر اعتماد 
مردم اقدام های کارآمدی انجام شود.

ثقفیان با اشاره به اینکه عده ای از مردم 
به دلیل اعتقاد به قضا و قدر و برخی 
تحت تأثیر تبلیغات نادرست از رعایت 
کردن شیوه نامه های بهداشتی طفره 
می روند، تاکید کرد: یکی از بهترین 
روش ها برای جلب اعتماد مردم و 
تشویق کردن آنها به رعایت شیوه 
نامه های بهداشتی، استفاده از ظرفیت 
جوانان، دانش آموزان و افراد مورد 
اعتماد جامعه برای تبلیغ و اطاع 

رسانی در این زمینه است.

استفاده از ماسک در مدارس اجباری شد
پیشی گرفتن آنفلوآنزا از کرونا در اصفهان؛
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معـاون امدادونجات جمعیت هال احمر اسـتان اصفهـان از امدادرسـانی به ۷۸۴ 
آسـیب دیده ناشـی از ۳۰۵ حادثه به وسـیله ۳۴۲ تیـم عملیاتی ایـن جمعیت طی 

مهرماه سـال جاری، خبـر داد.
داریوش کریمی در گفت وگو با خبرنـگار ایمنا، درخصوص وضعیت امدادرسـانی 
جمعیت هال احمر اسـتان اصفهـان از تاریخ یکم تا سـی ام مهرمـاه، اظهار کرد: 

طی مهرماه سـال جاری به ۳۰۵ حادثه با ۷۸۴ آسـیب دیده امدادرسـانی شـد.
وی با اشـاره به حـوادث تحت پوشـش این جمعیـت در مـدت مذکور، افـزود: در 

این بازه زمانـی ۱۶۳ حادثـه جـاده ای، ۶۳ خدمت حضـوری، ۴۰ حادثه شـهری، 
۲۶ حادثه صنعتی و کارگاهی، هشـت حادثه کوهسـتان و یک حادثـه ریزش آوار 
توسـط نیروهای امدادی جمعیت هال احمر اسـتان پوشـش داده شـده اسـت.

معـاون امـداد و نجـات جمعیـت هال احمر اسـتان اصفهـان با اشـاره بـه تعداد 
نجات یافتگان مدت مذکـور، ادامه داد: در امدادرسـانی بـه حـوادث رخ داده، ۲۸۱ 
نفر نجات داده شـدند که از این تعـداد ۲۲۶ نفر بـه بیمارسـتان ها و مراکز درمانی 
منتقل شـدند، ۵۵ نفر خدمات درمانی سـرپایی دریافـت کردند و ۴۲ نفر اسـکان 

. فتند یا
• انجـام ۲0 عملیـات رهاسـازی توسـط نیروهـای جمعیـت 

حمـر ل ا هلا
وی اضافـه کـرد: ۹۸۱ نیـروی عملیاتـی نجاتگـر و امدادگـر در قالـب ۳۴۲ تیم 
عملیاتـی بـا به کارگیـری ۲۷۶ دسـتگاه خـودروی امـدادی آمبولانـس در 
عملیات های یاد شـده فعالیـت داشـته اند و در این مـدت ۲۰ عملیات رهاسـازی 

توسـط نیروهـای ایـن جمعیـت انجام شـده اسـت.

امدادرسانی به 
۷۸۴ آسیب دیده 
در حوادث مهرماه

معاون امدادونجات هلال احمر 
اصفهان خبر داد:

خبر
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شهرستان

Isfahan News

درمـان  و  بهداشـت  شـبکه  مدیـر 
تعـداد  گفـت:  اردسـتان  شهرسـتان 
در  سـالک  بیمـاری  بـه  مبتلایـان 
شهرسـتان اردسـتان تـا پایـان مهرمـاه 
امسـال نسـبت بـه مـدت مشـابه سـال 
قبـل ۶۷ درصـد کاهـش داشـته اسـت.
حسـن ذبیحـی در گفت وگـو بـا ایسـنا، 
اظهار کرد: بیماری سـالک از شـایع ترین 
بیمـاری پوسـتی اسـت که بـر اثر گزش 
پشـه خاکـی به انسـان منتقل می شـود. 
تعـداد مبتلایـان بـه بیمـاری سـالک در 
شهرسـتان اردسـتان تـا پایـان مهرمـاه 
امسـال نسـبت بـه مـدت مشـابه سـال 
قبـل ۶۷ درصـد کاهش داشـته اسـت.

وی بـا بیـان اینکـه بـا توجـه بـه آمـار 
کاهشـی کـه شـاهد هسـتیم اردسـتان 
همچنـان از نقـاط آلوده بیماری سـالک 
اسـتان عنـوان می شـود، افـزود: سـال 
۱۴۰۰ حـدود ۶۱ مـورد گزیدگی سـالک 
گـزارش شـده اسـت، ولـی امسـال این 

تعـداد تاکنـون ۲۰ مـورد بـوده اسـت.
مدیر شـبکه بهداشت و درمان شهرستان 
اردسـتان با اشـاره به اقدامـات این مرکز 
ایـن  کنتـرل  بـا  مبـارزه  راسـتای  در 
بیمـاری، تصریـح کـرد: نیـروی جهادی 
بسـیج بـا همـکاری شـبکه بهداشـت و 
درمـان در سـال جـاری در شـهرهای 
زواره و مهابـاد و روسـتاهای تلک آبـاد، 
موغار، حسـن آباد، رحمت آبـاد، حیدرآباد، 
دولت آبـاد و جعفرآباد تعـداد چهار مرحله 
عملیـات لانـه کوبـی و طعمه گـذاری را 
برای مبـارزه با موش هـای ناقل بیماری 

دادند. انجـام 
ذبیحـی بـا بیـان اینکـه همچنیـن دو 
مبـارزه  جهـت  سم پاشـی  عملیـات 
همـکاری  بـا  سـالک  پشـه های  بـا 
دهیاری ها، بخشـداری ها و شـهرداری ها 
در ۱۱ کانون شهرسـتان صـورت گرفته 
اسـت، ادامه داد: همچنین توزیع اسـپری 
دافـع حشـرات و قلـم دافـع بیـن تمـام 
آلـوده  و  حسـاس  نقـاط  خانواده هـای 

انجـام شـده اسـت.
مرکـز  چهـار  کـرد:  خاطرنشـان  وی 
بهداشـت در شـهرهای اردسـتان، زواره 
بـه  رایـگان  خدمـات  آمـاده  مهابـاد  و 
افـرادی کـه علائـم گزیدگـی در بـدن 
دارنـد خواهنـد بـود. اگـر یک جـوش در 
جایـی از بـدن بیـش از ۱۰ روز پایـدار 
بـود شـهروندان سـریعاً به مراکـز جامع 
سـلامت بهداشـت مراجعـه کننـد زیـرا 
راحـت  بسـیار  اول  مراحـل  در  درمـان 
جانبـی  عوارض هـای  و  بـود  خواهـد 

داشـت. نخواهـد  دیگـری 
درمـان  و  بهداشـت  شـبکه  مدیـر 
وضعیـت  دربـاره  اردسـتان  شهرسـتان 
بیمـاری آنفلوآنـزا گفـت: طـی روزهـای 
گذشـته در شهرسـتان اردسـتان شـاهد 
روند افزایشـی مراجعه کننـدگان بیماری 

هسـتیم. آنفلوآنـزا  و  سـرماخوردگی 
ذبیحـی اضافـه کـرد: بـه طـور طبیعـی 
و  پاییـز  فصل هـای  در  سـاله  همـه 
بیمـاری  ایـن  شـیوع  شـاهد  زمسـتان 
بودیـم، ولی امسـال با توجه بـه افزایش 
عـادی انگاری هایی که در جامعه شـاهد 
هسـتیم مراجعه افراد با علائـم تب بالا، 
لـرز و عرق، سـردرد، بدن درد، خسـتگی 
و ضعف، گرفتگی بینی و... بیشـتر شـده 

ست. ا
وی بـا بیـان اینکـه فـرد بیمـار شـاید 
۷ تـا ۱۰ روز درگیـر بیمـاری آنفلوآنـزا 
باشـد، گفـت: بـا توجـه بـه اینکـه همه 
گروه هـای سـنی احتمـال درگیر شـدن 
بـه ایـن بیمـاری را خواهنـد داشـت از 
کـه  افـرادی  مخصوصـاً  و  شـهروندان 
دارای بیمـاری زمینـه ای هسـتند تقاضا 
داریـم تا پایـان آبان ماه نسـبت بـه خرید 
واکسـن ایـن بیمـاری بـه داروخانه هـا 

کنند. مراجعـه 
درمـان  و  بهداشـت  شـبکه  مدیـر 
ماسـک،  زدن  اردسـتان  شهرسـتان 
بـا  نگه داشـتن عطسـه و سـرفه خـود 
دسـتمال های مخصـوص و شستشـوی 
راه هـای  از  را  دسـت  دقیـق  و  مکـرر 
پیشـگیری از بیمـاری آنفلوآنـزا عنـوان 
کرد و گفـت: خانواده ها اگر فرزندانشـان 
علائـم بیماری آنفلوآنزا دارند به مدرسـه 
و تجمعـات نرونـد، زیـرا این بیمـاری در 
مناطـق شـلوغ، مراکز مراقبـت کودکان، 
بـه  اجتماعـات  سـالن های  و  مـدارس 

انتشـار می یابـد. راحتـی 

مدیر شبکه بهداشت و درمان اردستان 
خبر داد:

کاهش ۶۷ درصدی ابتلا به 
سالک در اردستان

گفت و گو
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کشـت هیدروپونیـک، کشـت گلخانـه ای اسـت کـه 
نیـازی بـه خاک و زمین نـدارد و کمترین نیـاز به آب 
را دارد، در سـال های اخیـر این نوع کشـت گلخانه ای 

در سـطح شهرسـتان دهاقـان در حال انجام اسـت.
کشـت گلخانـه ای بـه معنـای کاشـت و پـرورش یـا 
نگهـداری از محصـولات در یـک محیـط سربسـته 
و کنتـرل شـده اسـت تـا بازدهـی آن بالاتـر باشـد. 
پـرورش گل و گیـاه، میـوه و سـبزیجات در گلخانه از 
جوانـب مختلـف، مقرون به صرفه اسـت. با اسـتفاده 
می تـوان  گلخانـه ای  کشـت  متنـوع  روش هـای  از 
محصولاتـی را پـرورش داد کـه حتی خـارج از فصل 

هم در دسـترس باشـند.
سـمت  بـه  را  کشـاورزان  کـه  مسـائلی  از  یکـی 
کشـت های گلخانه ای کشـانده مسـأله کم آبی است، 
کشـت گلخانه ای بـا توجه به جلوگیـری از هدر رفت 
آب از طریـق تبخیـر و بـا روش هـای آبیـاری نویـن، 
نسـبت به روش معمولِ کشـت به مقـدار آب کمتری 

احتیاج دارد. طی سـال های گذشـته کشت گلخانه ای 
بـه دلایـل مختلـف از جمله اسـتمرار خشکسـالی در 

کشـورمان گسـترش یافته اسـت.
تولیـد  در  تاکنـون  گذشـته  از  دهاقـان  شهرسـتان 
محصـولات گلخانـه ای موفـق بـوده و ایـن منطقـه 
بـه عنـوان مهـد گلخانه هـای کشـور مطـرح اسـت، 
زیـرا در این زمینه بسـیار مسـتعد و پیشـرفت داشـته 
و همچنین نخسـتین گلخانه های اسـتان اصفهان در 

ایـن شهرسـتان راه انـدازی شـده اسـت.
محصـولات گلخانـه ای دهاقـان بـه سـبب کیفیـت 
مناسـب به کشـورهای خاورمیانه صادر می شـود و در 
کشـور حـرف نخسـت را در ایـن زمینه می زنـد. بازار 
روسـیه به سبب سـود خوب از جمله مقاصد صادراتی 
دارای اولویـت بـرای گلخانه داران دهاقانـی بود، اما در 
سـال گذشـته خبر عـودت فلفل دلمـه ای از روسـیه، 
موجـب خسـارت بـه گلخانـه داران دهاقانـی شـد که 
بـا پیگیـری و تلاش مسـؤولان موضوع مرتفع شـد.

•دسترسی به بذر و نهاده ها سخت است
گفت وگـو  در  دهاقانـی  گلخانـه دار  فرهمنـد  رضـا 
بـا خبرنـگار فـارس بـا اشـاره بـه فعالیـت خـود در 
صنعـت گلخانـه اظهار کـرد: در حال حاضر مسـاحت 
برنامه ریزی شـده برای کشـت گلخانـه ای را ۵ هکتار 
در نظـر گرفتـه ام کـه ۳ هکتـار از آن بـه بهره برداری 
رسـیده و ۲ هکتـار دیگر نیز در حال تأسـیس اسـت.
وی افـزود: در حـال حاضـر ۳۲ نفـر پرسـنل ثابت در 
این مجموعه مشـغول به کار هسـتند و ۱۰ نفر دیگر 

نیـز به صـورت مقطعی فعالیـت دارند.
فرهنمـد بـا بیـان اینکه فقـط گوجه و فلفـل دلمه ای 
را تولیـد می کنیـم، گفـت: مشـکل خاصـی از نظـر 
زیرسـاخت و صـادرات نداریـم اما به دلیـل تحریم ها 
دسترسـی بـه سـم، کـود و بذرهـا به سـختی ممکن 
ایـن  در  سـریع تر  هرچـه  دارد  ضـرورت  و  اسـت 

خصـوص چاره اندیشـی شـود.
• سـرآمدی بخش کشـاورزی دهاقـان در 

توسـعه فضاهـای گلخانه ای
کشـت هیدروپونیـک کشـت گلخانـه ای اسـت کـه 
نیـازی بـه خاک و زمین نـدارد و کمترین نیـاز به آب 
را دارد. در ایـن روش گیاهـان بـه جای اینکه در خاک 
کشـت شـوند در محلولی از آب و مواد مغذی کشـت 
می شـوند. ایـن روش باعـث می شـود در هـر مکان و 
هـر نـوع اقلیمـی بتـوان آن را انجـام داد و با کمترین 
فضـا و آب و بـدون نیـاز به خاک بیشـترین محصول 
را تولیـد کـرد کـه در سـال های اخیر این نوع کشـت 
گلخانـه ای نیز در سـطح شهرسـتان دهاقـان در حال 

انجام اسـت.
گلخانـه داران  از  دیگـر  یکـی  مباشـری  حسـین 
شهرسـتان دهاقـان کـه در حوزه کاشـت محصولات 
بـه روش هیدروپونیـک فعالیـت دارد، گفـت: فعالیت 
مـا در حوزه گلخانـه تماماً به صـورت هیدروپونیک و 

هوشـمند اسـت و آبیاری، تهویه و کنتـرل رطوبت به 
صـورت اتوماتیـک انجـام می شـود.

وی بیـان کـرد: محصـولات گوجه و فلفل در سـطح 
۵ هکتـار کشـت شـده اسـت و ۵۰ نفـر نیـز در ایـن 

مجموعـه مشـغول به کار هسـتند.
• دهاقان بـه مجموعه تحقیقاتی در صنعت 

گلخانه نیازمند است
مباشـری بـا بیان اینکه باید یـک مجموعه تحقیقاتی 
در راسـتای افزایش بهره وری راه اندازی شـود، عنوان 
کـرد: نبود ترمینـال خاص برای سـاماندهی و فروش 
محصـولات یکی دیگر از مشـکلات اساسـی اسـت 

کـه دولـت باید بـرای حل آن اقـدام کند.
ایـن فعـال صنعـت گلخانـه خاطرنشـان کـرد: بـا 
توجـه بـه فعالیـت کشـورهای دیگـر و وجـود رقابت 
در ایـن صنعـت، ضـرورت دارد دولـت و وزارت جهاد 
کشـاورزی هـر چه سـریع تر در جهـت افزایش علم و 
آگاهـی گلخانـه داران اقدام کنـد تا در سـال های آتی 

صنعـت گلخانـه دچار مشـکل و شکسـت نشـود.
وی بـا اشـاره به مشـکلات صـادرات محصـولات به 
روسـیه گفت: جهاد کشـاورزی و سـایر مسـؤولان در 
جهت حل این مشـکلات پیگیری های بسـیار خوبی 

را انجـام دادند.
• صـادرات محصـولات گلخانـه ای دهاقان 

به کشـورهای اتحادیه اوراسـیا
امیـن هاشـمی رئیـس اداره تولیـدات گیاهـی جهـاد 
بـا  گفت وگـو  در  دهاقـان  شهرسـتان  کشـاورزی 
خبرنـگار فـارس در دهاقـان بـا اشـاره به سـطح زیر 
کشـت محصولات گلخانـه ای در شهرسـتان دهاقان 
اظهـار کـرد: ۲۷۰ هکتـار از مزارع این شهرسـتان به 
کشـت گلخانـه ای اختصـاص دارد کـه ۲۷۰ هکتـار 
بـرای کشـت محصـولات سـبزی و صیفـی و مابقی 

بـرای کشـت گل هـای زینتی اسـت.

وی بـا اشـاره بـه مهم تریـن محصـولات گلخانـه ای 
شهرسـتان دهاقـان گفـت: فلفـل دلمـه ای و گوجـه 
فرنگـی مهم تریـن محصـولات گلخانـه ای دهاقـان 
هسـتند کـه بـه کشـورهای اتحادیه اوراسـیا شـامل 
ارمنسـتان، قزاقسـتان، بلاروس روسـیه و کشورهای 

عربـی حـوزه خلیـج فـارس صـادر می شـود.
هاشـمی در خصوص سیاسـت شهرسـتان دهاقان در 
راسـتای توسـعه واحدهـای گلخانـه ای بیان کـرد: با 
ایجاد و توسـعه کشـت گلخانه ای در مزارع دارای آب 

پایـدار موافقت می شـود.
• فعالیـت ۵ هـزار نفـر در صنعـت گلخانه 

دهاقان شهرسـتان 
کشـاورزی  جهـاد  گیاهـی  تولیـدات  اداره  رئیـس 
شهرسـتان دهاقان با اشـاره بـه اشـتغال زایی صنعت 
گلخانـه در ایـن شهرسـتان عنـوان کـرد: بیـش از ۳ 
هـزار نفـر بـه طـور مسـتقیم و ۲ هـزار نفـر نیـز بـه 
طـور غیر مسـتقیم از طریـق فعالیـت در گلخانه های 

شهرسـتان دهاقـان امـرار معـاش می کننـد.
وی خاطرنشـان کـرد: تسـهیلات بانکی در راسـتای 
احـداث و توسـعه واحدهـای گلخانه ای محدود اسـت 
و نیازمنـد تخصیـص اعتبارات بیشـتری در این زمینه 

. هستیم
سـورتینگ  واحـد   ۱۲ این کـه  بیـان  بـا  هاشـمی 
محصـولات گلخانـه ای در سـطح شهرسـتان فعـال 
اسـت، گفت: ۷۰ درصد محصـولات در این واحدهای 

سـورتینگ جداسـازی و بسـته بندی می شـود.
بـه گـزارش فـارس، بـا توجه بـه این کـه دهاقـان از 
گذشـته تاکنون در تولید محصولات گلخانه ای ممتاز 
و موفـق بوده اسـت؛ انتظـار می رود مطالبـات به حق 
فعـالان این صنعت تحقـق یابد تا بتواننـد به صورت 
قـوی و مطلـوب به نقش آفرینی در سـنگر تولید ادامه 

دهند.

گزارش

دهاقان میزبان کشت هیدروپونیک در مهد گلخانه های کشور است؛

کشت گلخانه ای چاره کم آبی

بوئیـن  و  چـادگان  شـهر،  فریـدون  فریـدن،  مـردم  نماینـده 
میاندشـت در مجلـس شـورای اسـلامی از مشـکل دفـن زباله در 

داد. خبـر  اسـتان  غـرب  شهرسـتان های 
حسـین محمدصالحـی گفـت: نزدیک به ۱۵ سـال اسـت که چند 
شهرسـتان غرب اسـتان اصفهان بـه دنبال احداث مرکـز بازیافت 

زبالـه هسـتند، اما تاکنون به نتیجه ای نرسـیده اسـت.
او می گویـد: غـرب اسـتان، جـزو مناطق آبخیـز زاینده رود اسـت 
و معمـولًا ییلاقـی، پـر مرتع و سرسـبز اسـت و متاسـفانه مکانی 

بـرای احـداث ایـن مرکـز به خاطـر مشـکلات زیسـت محیطـی 
نـدارد. وجود 

زباله هـای  دفـن  بـرای  زیسـت  محیـط  سـازمان  داد:  ادامـه  او 
روسـتاها نیـز مجـوز نمی دهـد و ایـن باعـث مشـکلات زیسـت 

محیطـی خواهـد شـد.
نماینـده مـردم فریدن، فریدون شـهر، چادگان و بوئین میاندشـت 
در مجلـس شـورای اسـلامی افـزود: کارگروهـی بـرای ایـن کار 
تأسـیس شـده و ایـن کارگـروه در تـلاش بـرای راه حل های حل 

این مشـکل اسـت و متاسـفانه هیـچ برنامه کامل و قابـل انجامی 
در ایـن برنامه وجـود ندارد.

بـرای  تسـهیلاتی  شـهرداری ها  اسـت:  معتقـد  محمدصالحـی 
در  کـه  کننـد  پرداخـت  زباله هـا  ایـن  کـردن  بازیافـت  و  دفـن 
نخواهنـد را  کار  ایـن  توانایـی  شـهرداری ها  نزدیـک   آینـده ای 

داشت.
او در پایـان گفـت: متاسـفانه حتی بـرای فروش کمپوسـت ها و یا 

شـیرابه های حاصـل از زباله ها هم فکری نشـده اسـت.

نماینده مردم فریدن، فریدون شهر، چادگان و 
بوئین میاندشت عنوان کرد:

دفن غیراصولی زباله، بلای 
جان شهرستان های غربی 
استان

شـهردار تیران، ورزش را لازمه دسـتیابی به سلامتی 
و شـادابی در زندگی شـهری دانسـت و گفت: تعامل 
مدیریـت شـهری بـا هیئت هـای ورزشـی، به منظـور 

تأمین سـلامت جامعه اسـت.
حسـن حجتـی در گفت وگو بـا خبرنگار ایمنـا، اظهار 
کـرد: توسـعه ورزش همگانـی در زندگی شـهری به 
کاهـش ناهنجاری هـای رفتـاری و جسـمی کمـک 

می کنـد.
وی افـزود: فرهنـگ گرایـش بـه ورزش و تکاپـو در 
میـان شـهروندان نهادینـه شـده اسـت، ایـن مسـیر 
توقف پذیـر نیسـت و بایـد بـرای توسـعه بیشـتر آن 

کرد. تـلاش 
شـهردار تیـران خاطرنشـان کـرد: تعامـل هیئت های 
ورزشـی بـا مدیریـت شـهری بـرای توسـعه ورزش 

همگانـی بایـد جـزو اولویـت کاری مدیریت شـهری 
قـرار بگیـرد و برمبنـای برنامه منسـجم و چشـم انداز 

روشـن پیـش برود.
راسـتای  در  شـهرداری  کـرد:  تاکیـد  حجتـی 
تیـران  شـهرداری  طرح هـای  خانواده محورکـردن 
مهمـی  جایـگاه  همگانـی  ورزش  موضـوع  بـه 
قهرمانـان  از  حمایـت  و  شناسـی  اسـتعداد  و  داده 

اسـت. غیرقابل انـکار 
وی از برگـزاری همایـش ورزشـی ویـژه شـهروندان 
بـرای  ورزشـی  ایسـتگاه های  گفـت:  و  داد  خبـر 
فرهنگـی  هیئت هـای  معرفـی  و  استعدادشناسـی 
و  اسـت  شـده  ایجـاد  برنامـه  ایـن  در  ورزشـی  و 
ورزشـکاران فعـال شـهر توانایـی خـود را در پایـان 

می گذارنـد. نمایـش  بـه  پیـاده روی  همایـش 

عضو هیئت رئیسه مجلس در صفحه مجازی خود در 
توئیتر، وزیر دولت سیزدهم را به شدت مورد انتقاد قرار 

داد.
به گزارش تحریریه، سید ناصر موسوی لارگانی نماینده 
آقای  نوشت:  توییترش  صفحه  در  فلاورجان  مردم 
فاطمی امین در حدی ضعف مدیریتی دارد که علیرغم 
تمام مجوزهای قانونی حتی نتوانسته آیین نامه ای برای 
البته  کند.  تدوین  بازار  رقابتی کردن  و  واردات خودرو 
رد پای مافیای خودرو هم در ابتر کردن قانون واردات 
خودرو دیده می شود که نهایتاً مسئولیت این شلختگی 

ساختگی بر عهده وزیر ناتوان است.

از جمله عملکرد شبهه برانگیز وزیر صمت مخالفت با 
عرضه خودرو در بورس کالا است. فاطمی امین و تیمش 
عملًا حامی مافیای خودرو هستند و با عملکرد غلطشان 

هزاران میلیارد تومان به مردم گران فروشی شد.
حتی وزیر اقتصاد هم معترض شد و گفت جریانات متعدد 

خوش نداشتند عرضه خودرو شفاف و رقابتی شود.
ساماندهی شش ماهه بازار خودرو یکی از دهها وعده 
وزیر صمت بود. بیش از یکسال گذشت نه تنها سامانی 
ندیدیم که نابسامانی صدای مردم را درآورد. آقای فاطمی 
امین یا ناتوان است یا وعده کذب داده که در هر دو 

حالت باید عزل شود.

سال  ابتدای  از  گفت:  فلاورجان  شهرستان  فرماندار 
تحصیلی امسال تمام ۴۶ هزار دانش آموز شهرستان 

فلاورجان در بیش از ۵۰۰ کلاس درس حاضر شدند.
فرماندار فلاورجان در دوازدهمین جلسه مجمع خیرین 
اینکه  به  اشاره  با  فلاورجان  شهرستان  ساز  مدرسه 
کانکسی  مدارس  تمام  اندیش  نیک  خیرین  با کمک 
ابتدای سال  از  گفت:  آوری شدند،  و جمع  تعطیل  ما 

تحصیلی امسال تمام ۴۶ هزار دانش آموز شهرستان در 
بیش از ۵۰۰ کلاس درس حاضر شدند.

مهدی معینی با اشاره به اینکه ۶ مدرسه خیر ساز و ۴ 
مدرسه به صورت مشارکتی در شهرستان در حال ساخت 
است، گفت: ۴ مدرسه با اعتبار بالغ بر ۲۰۰ میلیارد ریال تا 
دهه فجر در شهرهای قهدریجان، فلاورجان، مینادشت 

و روستای بندارت افتتاح خواهد شد.

مدیـر عامل مجتمع فولاد کویـر آران و بیدگل 
از کسـب عنـوان صادرکننـده نمونـه ملـی از 
سـوی این شـرکت در بیست و ششـمین دوره 

روز ملـی صـادرات ایـران خبر داد.
»احمـد خـوروش« در گفـت و گو بـا خبرنگار 
گفـت:  اصفهـان  در  شبسـتان  خبرگـزاری 
مجتمـع فـولاد کویر شهرسـتان آران و بیدگل 
در بیسـت و ششـمین دوره روز ملـی صادرات 
بـه عنوان صـادر کننـده نمونه ملـی انتخاب و 

شـد. معرفی 
و  آران  کویـر  فـولاد  مجتمـع  عامـل  مدیـر 
بیـدگل افـزود: در ایـن مراسـم کـه بـا حضور 
رئیس جمهور و برخی از مقامات ارشـد کشـور 
سـالن  در  برتـر  شـرکت های  نماینـدگان  و 
اجلاس سـران تهـران برگـزار شـد، ۵۷ صادر 

کننده برتر ملی در سـال ۱۴۰۱ تجلیل شـدند.
مجتمـع  داشـت:  اظهـار  ادامـه  در  خـوروش 
فـولاد کویـر در ایـن دوره از ارزیابـی صـادر 
صنعـت،  وزارت  سـوی  از  نمونـه  کننـدگان 
معـدن و تجـارت و سـازمان توسـعه تجـارت 
کشـور برگـزار شـد، در بخش تولیـد کنندگان 
بـه عنوان صـادر کننـده نمونه ملـی انتخاب و 
از سـوی ریاسـت جمهـور لوح و تندیـس برتر 

را دریافـت کـرد.
و  آران  کویـر  فـولاد  مجتمـع  عامـل  مدیـر 
بیـدگل خاطر نشـان کـرد: در فرآینـد انتخاب 
صادرکننـدگان برتـر ۱۴۰۱ که طـی فراخوانی 
از ۲۲ تیرمـاه تـا ۵ مردادمـاه اعلام شـد، تعداد 
خدمـات  و  کالا  گـروه   ۷۶ در  شـرکت   ۶۱۲
ثبت نـام کردنـد و در نهایـت از ۵۷ صادر کننده 

برتـر بـا حضـور رئیـس جمهـور تقدیر شـدند.
ایـن سـومین سـال  خـوروش بیـان داشـت: 
اسـت کـه مجتمـع فـولاد کویـر بـا عملکـرد 
موفـق خـود در صـادرات محصـولات کیفـی 
فـولادی، با وجـود شـرایط تحریم در سـطوح 
ملـی و اسـتانی به عنـوان صـادر کننـده نمونه 

ملـی انتخـاب می شـود.
و  آران  کویـر  فـولاد  مجتمـع  عامـل  مدیـر 
بیـدگل افـزود: ایـن مجتمع در حـال حاضر به 
۱۶ کشـور در قاره هـای آسـیا، اروپـا و آفریقـا 

دارد. صـادرات 
احمـد خـوروش ادامه داد: مجتمع فـولاد کویر 
همچنیـن طـی سـال های ۹۸ و ۹۹ با کسـب 
رتبـه ۶۴ در جمـع یکصـد شـرکت برتـر ایران 

اسـت. گرفته  قرار 

تالار  در  قوی  ایران  سکوی  مسابقه  راستی آزمایی  مرحله 
فرهنگی فجر شهرضا برگزار شد. آثاری از طریق دانش آموزان 
به دبیرخانه مسابقه سکوی ایران قوی ارسال شد که در این 

مرحله ۳۳ نفر از دانش آموزان دختر و پسر شرکت کردند.

پس از داوری منطقه ای و طبق دستورالعمل طرح ۵ نفر دختر 
و ۵ نفر پسر انتخاب شدند و با حضور ۴ نفر از داوران باتجربه 
شهرستان، مرحله راستی آزمایی از آنان به صورت حضوری 

انجام شد.

در پایان با حضور معاون پرورشی و تربیت بدنی شهرستان 
شهرضا از این شرکت کنندگان تجلیل به عمل آمد.

شایان ذکراست این برنامه با همکاری کانون های فرهنگی 
تربیتی محدثه و شهید مفتح شهرضا برپا شد.

شهردار خبر داد:

تعامل مدیریت شهری تیران با هیئت های ورزشی شهر

نماینده مردم فلاورجان در صفحه توییترش نوشت:

فاطمی امین و تیمش عملًا حامی مافیای خودرو

فرماندار شهرستان فلاورجان:

جمع آوری تمام مدارس کانکسی در شهرستان فلاورجان

مدیر عامل مجتمع فولاد کویر آران و بیدگل خبر داد:

مجتمع فولاد کویر، صادر کننده نمونه ملی شد

مرحله راستی آزمایی مسابقه سکوی ایران قوی برگزار شد؛

شهرستان شهرضا پذیرای برگزاری مسابقه سکوی ایران قوی

خبـری  پایـگاه  خبرنـگار  گـزارش  بـه 
صـدای ناییـن، ابوالقاسـم صادقی گفت: 
بـا مسـاعدت و هم افزایـی کمیتـه امداد 
سـری   ۳۰ تعـداد  خیریـن  و  اردسـتان 
جهیزیـه شـامل پنج قلم کالای اساسـی 
خانگـی بـه ارزش ۹۰۰ میلیـون تومـان 
بـه نوعروسـان تحـت پوشـش واگـذار 

. ید گرد
امـام  امـداد  کمیتـه  کـرد:  تصریـح  او 
خمینـی اردسـتان در ادامـه فعالیت های 

پوشـش،  تحـت  نوعروسـان  بـه  خـود 
دیـدار بـا خیریـن را در دسـتور کار خود 
قـرار داده و ضمـن دیـدار و هـم افزایی 
کالای  تأمیـن  بـه  نسـبت  ایشـان  بـا 

می نمایـد. اقـدام  مددجویـان  اساسـی 
بیـان  اردسـتان  امـداد  کمیتـه  رئیـس 
هـم  ضمـن  جـاری  سـال  در  نمـود: 
بـا خیریـن، تعـدادی جهیزیـه،  افزایـی 
بخـاری گازی و کولـر بیـن مددجویـان 
تحـت حمایـت توزیـع گردیـده اسـت.

رئیس کمیته امداد اردستان خبر داد:

اهدای ۳۰ سری جهیزیه به مددجویان



Important
License Owner& Managing
director: Reza Mahzunieh
Editor-in-Chief: Marzie Rabiei
Assistant Editor-in-Chief of
Isfahan Office: Hoora Building,
Shahid Mofateh Street, Ahmad 
Abad Square, Isfahan, Iran
Tel: 031- 32274500
Public Relations: 031-32274515

Organization of advertisement:
031-32274517, 32274518, 
32274512, 32274505.
Fax:031-32274507,32274511
Lithography and printing:Samim
Isfahan subscribers Office:
031-32274508
website: esfahan-news.com
SMS:30007232

w w w. e s f a h a n - n e w s . c o m
04INTERNATIONAL

I s fa h a n  N e w s
Wednesday, October 26, 2022 - No: 1181 

Stating that “Shahin” car is the 
first product from SP100 Plat-
form, the Technical and Engi-
neering Deputy CEO of SAIPA 
Automotive Group said that in 
designing this car, in addition 
to the defined standards, the 
safety issue of this car was tak-
en into serious consideration.
Accordingly, the design stage 
of the car was done based on 
three-star Euro N Cap, he said, 
adding that strength of the car’s 
body was considered optimally 
in prototyping and manufactur-
ing the parts.
Turning to the design and man-
ufacturing of “Shahin” Car, Me-
hdi Pazoki said that car manu-
facturing companies have no 
choice but to design new prod-
ucts to overcome quality, pric-
ing and parts supply problems, 
and for this purpose, SAIPA 
Automotive Group has taken 
giant strides in this field.
The old platform means a plat-
form that does not have the 
ability to improve quality and 
respond to the current needs, 
he said, adding that in this 
regard, the production year 
of the desired platform is not 
considered because some of 
the world’s leading car manu-
facturing companies, such as 
Japanese car giant “Toyota”, 
have a platform that dates back 
several years ago, but it has 
the ability to be upgraded and 
used, and is being used.
Accordingly, SAIPA Automo-
tive Group put a program on 

the agenda from 10 years ago 
and defined the SP1 platform, 
Pazoki emphasized. 
SAIPA Automotive Group man-
aged to use a platform in differ-
ence classes due to the back-
ground and knowledge it had 
acquired over many years ago.
He added that the initial design 
is made based on a mega-plat-
form, which means that cars of 
different classes can be pro-
duced in different categories 
on this platform, he said, stat-
ing that the with the changes 
in the dimensions of the floor 
and overhangs of the car, the 
car can be manufactured in the 
classes B and C and in “Sedan”, 
“hatchback” and “crossover” 
can be produced. Therefore, 
two platforms of SP100 and 
SP0 have been defined from 
this mega platform.
With these conditions, SAIPA’s 
Shahin car successfully passed 
various safety and accident 
tests, and the result of the ac-
cidents of this car has been 
reflected in the media in a way 
that, fortunately, it has good 
strength in its body and this is 
a solid evidence that that Sha-
hin car is highly welcomed by 
customers of this car due to its 
safety condition, the Technical 
and Engineering Deputy SAIPA 
Automotive Group added. 
In cars with an old platform, 
it is difficult to create new re-
quirements in them, and in 
some cases, increasing the 
standard requirements does 

not improve the quality of the 
product, but in the Shahin 
product, because from the be-
ginning, all the new and updat-
ed standards and requirements 
are in the design. It was seen 
initially, the desired conditions 
and requirements can be easily 
placed in it and it will increase 
the quality of the product. 
Stating that in choosing the 
platform and in which class 
the car should be designed and 
produced, he said that SAIPA 
Automotive Group’s initial pro-
ductions were in class A and B 
cars, and at the time of design-
ing this mega-platform, after 
examining the market situation 
and people’s interest in class C 
cars, SAIPA Automotive Group 
focused on manufacturing me-
ga-sized cars in order to meet 
the demands at the car market 
and also to develop its market. 
Given the above issue, SAIPA 
Automotive Group managed 
to design a mega-platform that 
can produce both C-class cars 
and also B-class cars with the 
fair and reasonable cost.
Pazoki stated that the design of 
the car is based on two parts; 
First, designing the style of the 
car, and secondly, the opera-
tionalization of this style de-
sign, which includes the design 
of molds, operationalization, 
and manufacturing of parts.
The design of the car style 
was done by the experts and 
specialists of the SAIPA Auto-
motive Group’s Research and 

Innovation Center, which is one 
of the honors of this leading 
car manufacturing group, and 
the design of the car style was 
done completely indigenously 
without any consultants, he 
said, adding that in the design 
of molds and parts, this capa-
bility existed within the SAIPA 
Automotive Group, and a part 
of it was done, but due to the 
fact that there was no capacity 
to produce all the molds in the 
country at the same time, some 
of the molds, despite the ability 
to produce them inside, were 
produced abroad, so that “Sha-
hin” car production project can 
be completed in scheduled 
date.The Technical and Engi-
neering Deputy of SAIPA Au-
tomotive Group pointed to the 
improvements made in
“Shahin” product and stated 
that after “Shahin” car hit the 
market and in the feedback 
received from the customers, 
the car needs certain improve-
ments and based on this, 12 
projects were defined in the 
production and supply chain. 
One of the main projects that 
was defined and implement-
ed regarding the Shahin car 
was about the sound of turbo 
charging, which was modified, 
he said, adding that turbo-
charger is a mechanical struc-
ture that produces noise, and 
the transmission of noise into 
the cabin should be prevented. 
Based on this, nearly 24 piec-
es of insulation were designed 
and modified, and fortunately, 
since the beginning of March 
last year, the use of sound in-
sulation has been implemented 
in this car, and customers have 
been completely satisfied, and 
this plan has also been includ-
ed in the operational process of 
after-sales service.
In addition, a project was de-
fined in the car cooling system, 
he said, stating that consider-
ing that there are different cli-
mates in the country and the 
temperature difference in two 
parts of the country is more 
than 40 degrees and the car 
was facing cooling problems 
under full load in the tropical 
regions and on the other hand, 
the turbocharged engine has 
a higher heat density and heat 
transfer ratio is higher than 
naturally aspirated engines, 
so it was revised to solve the 
problem of the car’s cooling 
system.
Accordingly, the double-row 
radiator was designed, which is 
responsible for cooling the car 
in difficult conditions. This ra-

diator was originally designed 
for an automatic “Shahin” car, 
and due to the creation of suit-
able conditions, it has been 
used for the regular “Shahin” 
car as well.
In general, an engine is defined 
for each car to suit that car. 
The fact that an engine must 
be designed for a car has no 
engineering basis at all, and 
currently in Chinese cars, there 
is a very wide range of cars 
from an engine of “Mitsubishi” 
family, and the engine for the 
car becomes meaningful when 
what we need from that car to 
meet the demands. 
Regarding the engine of the 
“Shahin” car, according to the 
reviews that have been done, 
the external performance has 
been examined for the cus-
tomers, and there is no dissat-
isfaction with its performance, 
because the engine meets the 
desired characteristics of “Sha-
hin” car, Pazoki stated. 
He went on to say that auto-
matic cars have a good variety 
in terms of features, interior 
comfort, and different options, 
and although part of the vari-
ety of luxury car options was 
limited due to the sanctions 
imposed against the country, 
he said, adding, “Fortunately, 
we were able to create a visual 
distinction in this car.”
The Technical and Engineering 
Deputy CEO of SAIPA Auto-
motive Group said that in this 
car, options such as handles, 
front window and rear garnish 
of the car are chromed, also 
the interior dashboard is de-
signed in two colors, and the 
car comes with a CVT gearbox. 
The manufacturer of this gear-
box is Punch Belgium, which is 
the owner of style in the world 
and has an active presence in 
global markets.
The product certification tests 
have been done and it is ex-
pected that all the tests and 
plate numbering process of 
this car will be done by the end 
of the year (March 20, 2023) 
and according to the scheduled 
program, the product will hit 
the domestic market next year, 
he added. 
In SAIPA Citroën, the EC5 en-
gine line was installed and in 
the process of starting up, and 
with the start of the sanctions 
and the departure of Citroen, 
SAIPA prepared a plan to revive 
this engine, and in the engine 
production line of Megamotor, 
where the engine of Renault 
cars was produced, this engine 
is ready for production.

SAIPA: “Shahin” Car Style Completely 
Designed by Expert Engineers of SAIPA Automotive Group 

Loading, unloading 
of goods in Chaba-
har port up 29% in 6 
months yr/yr
Loading and unloading of goods in 
Chabahar port, in the southeast of 
Iran, increased 29 percent in the first 
half of the present Iranian calendar 
year (March 21-September 22), as 
compared to the same period of time 
in the past year, the director-general 
of the Ports and Maritime Depart-
ment of Sistan-Baluchestan province, 
where the port is located, announced.
Qasem Askari-Nasab said 1,781,505 
tons of goods, including oil products 
and non-oil commodities as well as 
essential goods and container com-
modities, were loaded and unloaded 
in Chabahar port during the men-
tioned six-month period.
The official further said that loading 
and unloading of essential goods 
increased nine percent, that of oil 
products and petrochemicals rose 
6.5 percent, and that of non-oil 
goods increased 48.2 percent in the 
first half of the present year, as com-
pared to the first half of the previous 
year.
According to a report released by 
the Ports and Maritime Organization 
(PMO), the loading and unloading of 
goods in the ports of the country has 
risen 4.8 percent during the first half 
of the present year, as compared to 
the first half of the past year.
Based on the mentioned report, 
109.733 million tons of goods were 
loaded and unloaded in the ports of 
Iran during the first half of this year, 
while the figure was 104.698 million 
tons in the first half of the previous 
year.
As reported, loading and unloading 
of non-oil products stood at 54.777 
million tons in the six-month of this 
year, up 0.8 percent from 54.366 mil-
lion tons in the same time span of the 
previous year.
In terms of oil products, this year’s 
figure was 54.955 million tons, rising 
9.2 percent from 50.331 million tons 
in the past year.
For the container sector, a growth 
of 8.2 percent was achieved, as 
1.273 million TEUs were loaded 
and unloaded in the first half of this 
year, while the figure was 1.176 
million TEUs in the first half of the 
past year.
As Iran’s only oceanic port on the 
Gulf of Oman, Chabahar port holds 
great significance for the country 
both politically and economically. 
The country has taken serious meas-
ures for developing this port in order 
to improve the country’s maritime 
trade.
In this regard, the Islamic Republic 
has been welcoming investors from 
all over the world to take part in the 
development of this port and benefit 
from its distinguished position as a 
trade hub in the region.
Chabahar port consists of Shahid 
Kalantari and Shahid Beheshti ter-
minals, each of which has five berth 
facilities. The port is located in Iran’s 
Sistan-Balouchestan Province and 
is about 120 kilometers southwest 
of Pakistan’s Baluchistan province, 
where the China-funded Gwadar port 
is situated.
In May 2016, India, Iran, and Afghan-
istan signed a trilateral agreement for 
the strategically-located Chabahar to 
give New Delhi access to Kabul and 
Central Asia.
Based on an agreement with Iran, 
India is going to install and oper-
ate modern loading and unloading 
equipment including mobile harbor 
cranes in Shahid Beheshti Port in 
Chabahar.
While Iran is combating the U.S. uni-
lateral sanctions on its economy, the 
country’s ports as the major gates of 
exports and imports play a significant 
role in this battle. This role makes all-
out support to ports and more devel-
opment of them serious and vital.
Such necessity has led the govern-
ment to define projects for more de-
velopment of the ports and also take 
some measures to encourage invest-
ment making in ports, in addition to 
facilitating the loading and unloading 
of goods, especially basic

TCCIMA to dis-
patch trade del-
egation to Buda-
pest in mid-Nov.
Tehran Chamber of Com-
merce, Industries, Mines 
and Agriculture (TCCIMA), 
in collaboration with Iran’s 
House of Industry, Mining 
and Trade, will dispatch a 
trade delegation to Budapest 
on November 15.
The delegates, who are active 
in the fields of agriculture and 
food industries, mines, con-
struction materials, tourism, 
transportation, etc. will visit 
the European country con-
current with the meeting of 
Iran-Hungary Joint Economic 
Committee meeting.
The value of trade between 
Iran and Hungary reached 
$19.350 million in the first 
five months of 2022, reg-
istering a 44.8 percent in-
crease, year on year, accord-
ing to the data released by 
Hungarian Central Statistical 
Office (known as KSH).
In January-May 2021, the 
value of trade between Iran 
and Hungary was about 
$13.362 million, indicating 
that the trade between the 
two countries has increased 
by about $5.988 million or 
44.8 percent.
During the mentioned five 
months, Iran exported com-
modities worth $5.714 mil-
lion to Hungary, while the im-
ports from the country stood 
at $13.636 million.
The Islamic Republic had im-
ported $11.272 million worth 
of goods from Hungary in 
the first five months of 2021, 
while exporting $2.53 million 
worth of commodities to the 
country.
The top commodity items 
exchanged between the two 
countries included livestock 
and animal products, vege-
tables, plastic products, tex-
tiles and clothing, transpor-
tation equipment and parts, 
and ophthalmology supplies.
The total trade exchange be-
tween the two countries in 
2021 amounted to $48 mil-
lion while in 2020 the figure 
was about $33 million.
Iran and Hungary signed a 
memorandum of understand-
ing (MOU) for the expansion 
of economic cooperation in 
late 2021.
The MOU was signed by Ira-
nian Finance and Economic 
Affairs Minister Ehsan Khan-
douzi and the visiting Hun-
garian Minister of Foreign Af-
fairs and Trade Péter Szijjártó 
on the sidelines of the two 
countries’ second Joint Eco-
nomic Committee meeting in 
Tehran on December 17.
The MOU covered a variety of 
areas including cooperation 
in the fields of water treat-
ment, seeds, power plants, 
animal feed and construction 
materials, and joint invest-
ment opportunities.
During the meeting, the two 
sides also discussed the 
facilitation of visa issuance 
procedures for the two sides’ 
businessmen and the Hun-
garian official promised to 
follow up on some issues 
that the Iranian transporta-
tion fleet had for transiting 
through Hungary.
Cooperation between a Hun-
garian bank and the Export 
Development Bank of Iran 
was another issue agreed 
upon during the two coun-
tries’ Joint Economic Com-
mittee meeting.

National Iranian Gas Company (NIGC) has reached 
new agreements with Turkey’s state-owned BOTAS 
Petroleum Pipeline Corporation on gas exports to 
the neighboring country, a senior official with NIGC 
announced on Sunday.
National Iranian Gas Company Dispatching Director 
Mohammadreza Jolaei said that some expert-level 
meetings have been held between the two sides 
and new agreements have been reached.
According to Jolaei, with the agreements and co-
ordination made between Iranian and Turkish gas 
officials, all technical, operational and executive 
measures for exporting Iranian gas to neighboring 
Turkey will be finalized within the next six months.
The mentioned measures include operational 
plans, repairs and maintenance services, cathodic 
protection, coverage of gas pipelines between Iran 
and Turkey, and renovation of Bazargan Station as 
well as other cases related to the gas exports from 
Iran to neighboring Turkey, he continued.
In this expert-level meeting, the gas transmission 
capacity, technical and engineering services, and 

increasing other fields of cooperation were dis-
cussed between Iranian and Turkish officials, he 
said, adding that Iran’s giant gas industry is rapidly 
moving forward in the path of development and the 
Islamic Republic is known as a reliable source of 

natural gas throughout the world.
“The significant position of the country in the 
world’s energy market must be taken into serious 
consideration and consequently, effective steps 
must be taken in order to remove barriers and chal-
lenges,” the official stressed.
Sustaining and increasing gas exports will be pos-
sible by planning optimally for the development of 
the industry and maintenance of the current pro-
duction capacities as well as optimization of con-
sumption, Jolaei added.
Iran is Turkey’s second-biggest supplier of natural 
gas after Russia. Tehran sells about 10 billion cubic 
meters a year of gas under a 25-year supply deal 
to Turkey which it uses for electricity generation.
The gas exports are carried out via a 2,577 km 
(1,601 miles) pipeline running from Tabriz to An-
kara.
After the re-imposition of U.S. sanctions in Novem-
ber 2018, Turkish President Recep Tayyip Erdogan 
made it clear that his country would continue to 
buy natural gas from the Islamic Republic.

Iran, Turkey reach new agreements over gas exports
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TEDPIX, the main index of Tehran Stock 
Exchange (TSE), lost 19,064 points to 
1.277 million on Monday.
As reported, over 4.208 billion securities 
worth 22.289 trillion rials (about $76.8 mil-
lion) were traded at the TSE.
The first market’s index lost 18,714 points, 
and the second market’s index dropped 
23,705 points.

TEDPIX lost 9,000 points to 1.31 million in 
the past Iranian calendar week (ended on 
Friday).
TSE is one of the four Iranian stock ex-
changes, the other three ones are Iran 
Mercantile Exchange (IME), Iran Energy 
Exchange (IRENEX), and Iran’s over-the-
counter (OTC) market, known as Iran Fara 
Bourse (IFB).

TEDPIX 
falls 
19,000 
points on 
Monday

NIOC to ink 
$500m of recov-
ery enhancement 
deals with knowl-
edge-based firms
Iranian Oil Minister Javad Oji said 
seven deals worth $500 million 
are going to be signed with 54 
domestic knowledge-based com-
panies to enhance the recovery 
factor of the country’s oil fields, 
Shana reported.
“We have identified 700 oil wells 
that are operating with low effi-
ciency, so contracts worth 500 
million dollars will be signed in 
order for 54 knowledge-based 
companies to use technological 
methods for increasing the pro-
duction of these wells,” Oji stated.
“The Oil Ministry has also re-
viewed all its needs in various 
fields including materials and 
equipment, refineries and petro-
chemicals and has called for the 
participation of capable knowl-
edge-based companies for meet-
ing these needs,” the minister 
added.
According to the official, the num-
ber of knowledge-based compa-
nies active in the oil industry has 
been increasing significantly in 
the present year so that the figure 
which was 150 at the beginning 
of the current Iranian calendar 
year (March 21) has currently 
reached 450.
Over the past two decades, Irani-
an Oil Ministry and the National 
Iranian Oil Company (NIOC) have 
become more and more deter-
mined to collaborate with knowl-
edge-based and research-based 
companies, universities, and re-
search institutes to advance their 
development goals.
To pursue its new goals, the min-
istry has signed numerous mem-
orandums and agreements with 
domestic knowledge-based firms 
and research institutions in recent 
years and such entities now play 
a significant role in making the 
country’s oil and gas industry 
more and more self-reliant.
Meanwhile, as the current Ira-
nian calendar year 1401 (began 
on March 21) is named “Knowl-
edge-Based Production and 
Job-Creation” by Leader of Is-
lamic Revolution Ayatollah Seyed 
Ali Khamenei, in line with materi-
alizing the motto of the year, Oil 
Ministry and all of its subsidiaries 
have announced strong determi-
nation and prepared plans to this 
end.
Oil Minister Javad Oji has said, 
“We will increase oil production 
and reduce the import needs of 
the oil industry by relying on the 
power of knowledge-based pro-
duction”.
“At the Ministry of Oil, we called 
in five areas so that we could use 
the potential of knowledge-based 
companies to increase produc-
tion. Low-efficiency wells and 
optimization of fuel consumption 
in collecting gases, import needs 
of the ministry, and the chain of 
petrochemical complementary in-
dustries are among these areas”, 
the minister said at the beginning 
of the present year.
“During the short time that this 
government has been established 
various exhibitions of knowl-
edge-based companies have 
been held, which I believe that 
they have a very good potential 
in both the upstream and down-
stream sectors”, Oji further reit-
erated. “According to the order 
of the Leader, the industry should 
become knowledge-based; it is 
possible, and we have started the 
work in this due”, the oil minister 
noted.
“Also, with our call, very good 
and capable companies came 
forward, and the new formats of 
contracts we have designed will 
motivate these companies for co-
operation”, he added.

Is Fruit Good or Bad for Your Health? The Sweet Truth
By: PARISA JAMADI

Source: https://www.healthline.com/nutrition/is-fruit-good-or-bad-for-your-health#takeaway

Fruit does contain some sugar, 
but it’s still a healthy option. 
Whole fruits are packed with 
nutrients such as vitamins and 
fiber. Just don’t go overboard 
on fruit juices and dried fruits. 
“Eat more fruits and vegeta-
bles.”
This is probably the world’s 
most common health recom-
mendation.
Most people know that fruits are 

healthy because they are whole, 
unprocessed foods.
However, fruits are relatively 
high in sugar compared to other 
whole foods.
For this reason, you might 
wonder whether they are tru-
ly healthy after all. This article 
sheds some light on the subject.
It’s a myth that fruits are load-
ed with unhealthy sugar
A lot of research suggests that 

excessive intake of added sug-
ar is harmful (1Trusted Source, 
2Trusted Source, 3Trusted 
Source).
Fruits take time to chew and 
digest, which has health ben-
efits
Fruits are loaded with fiber 
and water and have significant 
chewing resistance. For this 
reason, most fruits take a while 
to eat and digest, meaning that 

the fructose hits your liver slow-
ly.
Fiber doesn’t just slow down 
your eating. It has many ben-
efits — especially in the case 
of soluble fiber, which is found 
in certain whole foods such as 
fruits. Fiber can reduce choles-
terol levels and help your body 
process sugar, and it may help 
you feel full (4Trusted Source, 
5Trusted Source). 
If weight loss is a goal for you, 
some research also suggests 
that consuming more fiber may 
reduce appetite and promote 
weight loss (6Trusted Source, 
7Trusted Source).
Fiber-packed foods like fruit 
are filling. If you’re hungry for 
a snack, there’s a good chance 
you’ll feel satisfied after eating 
one large Golden Delicious ap-
ple, which contains 2 grams of 
fiber and 22 grams of sugar, 13 
of which are fructose (8Trusted 
Source).
Compare that to a 16-ounce 
(473-mL) can of soda, which 
contains 0 grams of fiber and 
52 grams of sugar, 30 of which 
are fructose (9Trusted Source). 
Sugary drinks are high in cal-
ories but likely to leave you 
feeling hungry. So they’re not 
a good alternative to a whole-
food snack (10).

Fruits contain vitamins, miner-
als, and antioxidants
They also have lots of nutrients 
that are important for health, in-
cluding vitamins, minerals, and 
a plethora of antioxidants and 
other plant compounds.
What’s more, fruits tend to be 
high in several vitamins and 
minerals that many people don’t 
get enough of, including vitamin 
C, potassium, and folate.
Research suggests that eating 
fruit can improve your health
Multiple observational studies 
have shown that people who eat 
more fruits and vegetables have 
a lower risk of various diseases.
Eating fruit may reduce cardio-
vascular disease risk
Many studies have shown that 
eating fruits and vegetables is 
associated with a lower risk of 
heart attack and stroke — the 
two leading causes of death in 
Western countries (12,Trust-
ed Source 13Trusted Source, 
14Trusted Source).
One review of studies found 
that each daily portion of fruit 
consumed reduced the risk of 
heart disease by 7% (15Trusted 
Source).
A diet high in fruit could lower 
the risk of type 2 diabetes 
A study including 9,665 U.S. 
adults found that a high fruit 

and vegetable intake was asso-
ciated with a 46% lower risk of 
diabetes in females. However, in 
this study, there was no differ-
ence in males (16).
A large 2013 study looked at 
how different types of fruit af-
fect the risk of type 2 diabetes. 
The researchers concluded that 
people who consumed the most 
grapes, apples, and blueberries 
had the lowest risk, with blue-
berries having the strongest ef-
fect (17Trusted Source).
When to avoid fruit
Even though fruit can be part of 
a healthy diet for most people, 
some may need to avoid it for 
certain reasons.
One possible reason is a food 
intolerance or allergy. For ex-
ample, eating certain fruits may 
cause digestive symptoms in 
people who have an intolerance 
to FODMAPs. It’s also possible 
to be allergic to certain fruits. 
The bottom line
Fruit is healthy for most people.
While excessive sugar intake 
can be harmful, this doesn’t ap-
ply to whole fruits. Rather, they 
are high in nutrients and satisfy-
ingly filling.
Try eating more whole fruits as 
part of a healthy, whole-foods 
diet to enjoy their health bene-
fits.

A top Iranian commander asserts that a 
trio of countries — the U.S., the Israeli 
regime, and Saudi Arabia — are re-
sponsible for the recent foreign-backed 
riots that have swept some cities in 
Iran.
Rear Admiral Alireza Tangsiri, the IRGC 
Navy commander, made the comments 
on Sunday during a comprehensive 
interview with Iran’s Arabic-language 
television news network al-Alam.
He added, “Our dear youths, who have 
been deceived into joining the riots 
should realize that foreigners, such as 
the United States, Israel, and, unfortu-
nately, Saudi Arabia have formed a sin-
ister triangle in this matter.”
Protests erupted in Iran after Mahsa 
Amini, a young woman, died suddenly 
in the hospital three days after faint-
ing in police custody. Extremist forces 
quickly diverted the rallies and convert-
ed them into violent disturbances.
According to an official investigation 
that was released earlier this month, 
Amini’s death was brought on by a dis-
ease as opposed to suspected strikes to 
the skull or other important body parts.
Tangsiri stated that certain other na-
tions have also been meddling in this 
crisis from a distance, such as Britain, 
fueling the fury of the folks. 
He highlighted that London always 
seeks to get involved as soon as such 
issues come into existence.
“All of this bears one message, and the 
message is that they want to tear off 
some sections of Iran,” he said, point-
ing out how various separatist factions 

started attempting to take advantage of 
the circumstances.
The commander downplayed attempts 
to foment discord and division across 
the nation, saying that the anarchist and 
separatist groups would only get to see 
the accomplishment of their objectives 
“in their dreams.”
“Such a thing would not happen as long 
as there is even only one Iranian warrior 
alive...only one person, who likes Iran’s 
Revolution, Islam, and his or her coun-
try,” he remarked. 
The admiral added, “We have been 
compelled to confront more severe 
and profound problems during these 
years,”, noting the riots “are not a ma-
jor issue” in comparison to previous 
events since the Islamic Revolution in 
1979. “The rioters and their supporters 
can damage us, but they can’t wear us 
down,” he pointed out. 
Tangrisi used the example of Iran’s 
triumph in the 1980–88 conflict that 
Saddam Hussein, the former dictator 
of Iraq, had put on the Islamic Republic 
while enjoying the full support of the 
U.S. and its allies.
He said that throughout the war, Iranian 
soldiers braved the American fleet in 
the Persian Gulf. 
However, Tangsiri quoted Ayatollah 
Seyed Ali Khamenei as saying that the 
Islamic Republic should continue to 
“enhance its growth” in order to “blind 
the adversary.”
By God’s grace, he continued, “we are 
going to see development every day be-
tween the IRGC and the Army’s forces.”

U.S., Israel, Saudi Arabia orchestrate 
nefarious ploys on Iran: commander

Iranian capital Tehran hosted a confer-
ence on the development of economic 
relations between the Islamic Republic 
of Iran and the Indian Ocean Rim As-
sociation (IORA), IRNA reported.
The one-day conference titled “IRAN 
and IORA: Prospects and Opportuni-
ties” was co-chaired by Iran’s Deputy 
Foreign Minister for Economic Diplo-
macy Mehdi Safari and IORA Secre-
tary General Salman Al Farisi.
The conference was also attended by 
ambassadors of some member states 
of this organization as well as eco-
nomic and academic experts.
Speaking at the event, Safari ex-
pressed Iran’s willingness for expand-
ing cooperation with IORA, saying that 
the Islamic Republic is interested in 
enhancing activities within the associ-
ation’s framework.
Referring to the Indian Ocean littoral 

states’ important role in the global 
economy, Safari highlighted that IORA 
is expanding and can play a more 
prominent role as an international and 
regional platform.
He described the successes and co-
operation in the areas of maritime 
transportation, risk management, 
technologies, tourism, and cultural 
exchanges as well as empowering 
women as a sign of the association’s 
efficiency.
As one of the seven largest unions in 
the world, IORA is on the path towards 
achieving its goals and needs to ex-
pand economic cooperation, Safari 
added.
Pointing to the importance of IORA 
for the Islamic Republic of Iran, the 
official underlined that sanctions and 
pressures have not hindered Iran from 
playing its role in this organization 

properly.
“Iran has expanded its cooperation 
since membership and was active in 
the field of investment, scientific ex-
change and also participated actively 
in issues related to women, econom-
ic, technical and policy making,” he 
said.
Established in 1997, the Indian Ocean 
Rim Association (IORA) is a dynam-
ic inter-governmental organization 
aiming at strengthening regional co-
operation and sustainable develop-
ment within the Indian Ocean region 
through its 23 member states and nine 
dialogue partners.
Home to nearly 2.7 billion people, the 
member states, whose shores are 
washed by the ocean, are Australia, 
Bangladesh, India, Indonesia, Kenya, 
Malaysia, Oman, South Africa, Thai-
land, and Iran.

Tehran hosts conference 
on Iran-IORA trade opportunities
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براسـاس آمارهای انجمـن جهانی 
فـولاد، گـروه فـولاد مبارکـه بـا 
تأمیـن بیـش از ۴۰ درصـد از فولاد 
تولیدی در ایـران اسـامی، جایگاه 
کشـور را در رتبـه دهـم بزرگ ترین 
تولیدکننـدگان فـولاد جهـان حفظ 
کـرده و با اشـتغال زایی بـرای بیش 
از ۳۵۰ هـزار نفـر از هم میهنـان 
به طـور مسـتقیم و غیرمسـتقیم، 
نقشـی بی نظیـر در تولیـد، صنعـت 

و اقتصـاد ایفـا کرده اسـت.
پایـگاه خبـری تحلیلـی ایراسـین: 
آمـار و اطاعـات، مدیریـت و 
برنامه ریـزی مهم تریـن حلقه های 
توسـعه به شـمار می رود، به گونه ای 
کـه توسـعه بـدون برنامه ریـزی و 
برنامه ریزی بدون آمـار و اطاعات 
قابل تحقـق نیسـت و نقـش آمـار و 
داده هـای آمـاری در پیشـرفت هـر 

کشـور انکارناپذیـر اسـت.
داده های آماری دقیـق، موثق ترین 
و بنیادی تریـن اطاعـات بـرای 
برنامه ریـزی  سیاسـت گذاری، 
و تعییـن اهـداف و ارزیابـی رونـد 
هـر فعالیـت اسـت و بـه دنبـال آن 
اساسـی ترین  برنامه ریـزی، 
شـاخص موفقیت هر مدیـر قلمداد 

. د می شـو
ارزیابـی  و  سـنجش  امـروزه 
عملکردهـا، توانمندی ها و توفیقات 

در عرصه هـای مختلـف، تنهـا در 
سـایه آمـار و اطاعـاتِ مبتنـی بـر 
واقعیـت اسـت و در دنیـای امـروز، 
یکـی از شـاخص های ارزیابـی 
توسـعه، وجـود نظـام و فرایند کمی 
و کیفـی فعالیت هـای آماری اسـت 
و میـزان توسـعه یافتگی کشـورها 
ارتباطی تنگاتنگ با حجم و کیفیت 
آمـار و اطاعـات تولیدشـده دارد.

نگاهـی بـه آمـار و اطاعـات سـی 
سـال تـاش پولادمـردان گـروه 
فـولاد مبارکـه در شـرایط جنـگ 
نظامی و اقتصادی و تحریم، تهدید، 
محدودیت و محرومیت های متعدد 
خارجـی و داخلـی، گواهـی بـر این 
ادعاسـت کـه اراده مـردان و زنـان 
ایـران اسـامی به منظـور ارتقـای 
منزلـت میهـن، بـر همـه فشـارها 

غلبـه یافتـه اسـت.
براسـاس آمارهای انجمـن جهانی 
فـولاد، گـروه فـولاد مبارکـه بـا 
تأمیـن بیـش از ۴۰ درصـد از فولاد 
تولیـدی در ایـران اسـامی و در 
شـرایطی کـه بخـش زیـادی از 
تولیدکنندگان فولاد جهان در سـال 
گذشـته بـا رکـود در تولیـد مواجـه 
بوده انـد، جایـگاه کشـور را در رتبـه 
دهـم بزرگ تریـن تولیدکننـدگان 
فـولاد جهـان حفـظ کـرده و بـا 
اشـتغال زایی بـرای بیـش از ۳۵۰ 

هـزار نفـر از هم میهنـان به طـور 
مسـتقیم و غیرمسـتقیم، نقشـی 
بی نظیـر در تولید، صنعـت و اقتصاد 
ایفـا کـرده و اول آبان مـاه به عنوان 
روز آمـار و برنامه ریـزی، فرصـت 
مغتنمـی بـرای آشـنایی بـا تـوان، 
ظرفیـت و عملکـرد واقعـی گـروه 
فـولاد مبارکـه در ابعـاد مختلـف 

اسـت.
آهـن  تولیدکننـده  بزرگ تریـن 
اسـفنجی در جهـان، بزرگ تریـن 
تولیدکننـده ورق هـای فـولادی 
تخت در خاورمیانه و شـمال آفریقا 

با سـهم ۲۰ درصدی، ایجاد شـبکه 
گسـترده ۳۵۰۰ کارخانـه، کارگاه 
و تأمین کننـده کالا و خدمـات 
و  تأمین کننـدگان  زنجیـره  در 
مشـتریان، سـهم ۱.۵ درصـدی در 
 )GDP تولیـد ناخالـص داخلـی )
کشـور و سـهم ۸ درصـدی در 
تولیـد ناخالـص داخلـی بخـش 
صنعـت، ازجملـه آمارهایـی اسـت 
که بـر وفـاق و همدلـی مدیـران و 
کارکنـان و کارگـران گـروه فولاد 
مبارکـه و توفیـق در دسـت یابی به 
اهـداف برنامه ریزی شـده گواهـی 

. هـد می د
توسـعه و تولیـد، رشـد و رکـورد، از 
کلیدواژه هایـی اسـت کـه گـروه 
بـه  و  به حـق  مبارکـه  فـولاد 
شایسـتگی همیشـه دنبـال کـرده 
اسـت، عـاوه بر ایـن، مشـارکت و 
سرمایه گذاری در سـایر بخش های 
صنعت کشـور همچون گاز و برق و 
زیرساخت های حمل ونقل، اراده ای 
اسـت کـه در ماه هـای اخیـر بـرای 
تحقـق خوداتکایـی و خودکفایی در 
حوزه صنعـت و اقتصاد بـا جدیت در 

حـال دنبال اسـت.
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رییس اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی 
استان اصفهان گفت: تاش ها و اقدامات بسیار 
خوب و قابل توجهی در مسیر ایجاد شفافیت، از 
بین بردن رانت و فساد، مبارزه با قاچاق کالا و 
اصاح ساختار در وزارت صمت انجام شده که 
همگی نشانه توانمندی و کارآمدی فاطمی امین 

برای مدیریت این وزارتخانه است.
مسعود گلشیرازی اظهار داشت: اصاحات 
ساختاری که در دوره وزارت »سیدرضا فاطمی 
امین« انجام شده، برای اقتصاد کشور از اهمیت 

بسیار بالایی برخوردار است.

وی ادامه داد: اصاحات ساختاری و بنیادی 
مهمی ذیل دولت الکترونیک در مجموعه وزارت 
صمت انجام شده است که به عنوان یک فعال 
اقتصادی معتقدم این اصاحات ارزشمند باید 
مورد حمایت جدی مجلس و فعالان صنعتی و 

اقتصادی قرار گیرد.
رییس اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی 
استان اصفهان افزود: پیگیری مباحث و 
موضوعات زیرساختی در وزارت صمت از 
جمله نقاط قوت مدیریتی فاطمی امین در این 
وزارتخانه است که باید بیش از پیش مورد توجه 

قرار بگیرد.
وی تاکید کرد: این مسائل نشان می دهد که 
باید فرصت بیشتری به وی داده شود تا با اجرای 
کامل برنامه ها، شاهد بروز تغییرات اساسی 
و زیربنایی در این حوزه برای رونق تولید و 

شکوفایی بخش صنعت و معدن باشیم.
وی اضافه کرد: عملکرد مدیران همواره دارای 
نقاط قوت و ضعف است که باید به صورت 
کارشناسی مورد بحث و بررسی قرار گیرد و 
برهمین اساس معتقدم که طرح استیضاح 

وزارت صمت کمی عجولانه است.

گلشیرازی خاطرنشان کرد: برگزاری جلسات 
ستادهای تسهیل و تاش برای جلوگیری از 
رانت و بروز فساد از دیگر کارکردهای مؤثر وزیر 

صمت در یکسال گذشته است.
به گزارش ایرنا، تقاضای استیضاح فاطمی 
امین وزیر صنعت، معدن و تجارت در جلسه 
علنی روز چهارشنبه -۲۷ مهر- از سوی 
هیات رئیسه مجلس شورای اسامی اعام 
وصولش و با اعام سخنگوی هیأت رئیسه، 
جلسه استیضاح قرار است روز یکشنبه هشتم 

آبان برگزار شود.

معـاون امـور ثبتـی و حقوقـی اوقـاف و امـور 
خیریـه اسـتان اصفهـان آخریـن وضعیـت 
موقوفـه هتـل عباسـی و منطقـه حصـه را 

تشـریح کـرد.
حجت الاسـام اصغـر توسـلی در گفت وگو با 
خبرنـگار مهـر در خصـوص آخریـن وضعیت 
پرداخـت اجـاره بهـای هتـل عباسـی اظهـار 
داشـت: موضوع هتل عباسـی از طریق مراجع 
قضائی در دسـت پیگیری اسـت، بایـد حقوق 
موقوفـه پرداخـت شـود، چندیـن جلسـه بـا 
مسـئولان بیمـه ایـران برگـزار کردیـم اما به 

نتیجه نرسـید.
وی با بیـان اینکه حقوق موقوفه هتل عباسـی 
بایـد بـرای مدرسـه امـام صـادق )ع( هزینـه 
شـود، ابـراز داشـت: تاکنـون نتوانسـته ایم بـا 

گفت وگـو مشـکل را برطـرف کنیـم.
معـاون امـور ثبتـی و حقوقـی اوقـاف و امـور 
خیریـه اسـتان اصفهان اضافـه کـرد: چنانچه 
رویـه پیگیـری پرونـده پرداخـت اجـاره بهای 
هتـل عباسـی عـادی باشـد تـا آذر مـاه ایـن 

پرونـده تعییـن تکلیـف خواهـد شـد.
وی ادامـه داد: پرونـده موقوفه هتل عباسـی از 

۲ سـال گذشـته در دسـتور کار قـرار دارد، این 
هتل صاحب برند اسـت و تاش مـا حفظ این 

ظرفیت در حوزه گردشـگری اسـت.
حجت الاسـام توسـلی در خصـوص آخریـن 
وضعیـت موقوفـه حصـه نیـز اضافـه کـرد: تا 
حدود یک مـاه آینده در خصـوص این موقوفه 

اخبـار خوبی اعـام خواهد شـد.
وی در خصـوص پذیـره نویسـی در حصـه نیز 
تصریح کـرد: پذیره تا قبـل از سـال ۶۳ و همه 
افراد تحت پوشـش کمیتـه امداد و بهزیسـتی 

نیـازی به پذیـره نویسـی ندارند.

معـاون امـور ثبتـی و حقوقـی اوقـاف و امـور 
خیریـه اسـتان اصفهـان بـا بیـان اینکـه 
شـهرداری نباید بـرای ارائه خدمات بـه مردم 
در منطقـه حصـه مانع وقفیـت را اعـام کند، 
اضافـه کـرد: تاکنـون از هیـچ یـک از مناطق 
۱۰ و ۱۴ شـهرداری در زمینـه ارائـه خدمـات 
به مـردم این منطقه درخواسـتی اعام نشـده 
و چنانچه درخواسـتی اعام شـود بـا روی باز 
اسـتقبال خواهـد شـد چـرا کـه هـدف اصلی 
مـا کاهـش آسـیب های اجتماعـی در ایـن 

منطقـه اسـت.

مجری طرح های زیربنایی وزارت راه و شهرسازی استان اصفهان با 
اعتقاد بر اینکه هزینه های اجرای کنارگذر شرق اصفهان در کنار پارک 
ملی کاه قاضی از اهمیت پایین تری برخوردار است، گفت: هنوز هیچ 
اقدامی برای پروژه کنارگذر شرق اصفهان در پارک ملی انجام نشده 
و گزینه موردنظر در شورای عالی ترافیک استان تائید شده و همواره 

تمهیدات زیست محیطی مورد تائید است.
علیرضا صلواتی در گفت وگو با ایسنا درباره بخشی از طرح کنارگذر 
شرق اصفهان که در محدوده کاه قاضی قرار دارد، اظهار کرد: 
کنارگذر شرق اصفهان به طول ۹۳ کیلومتر به عنوان بخشی از 
کریدور شمال به جنوب کشور احداث شده که ۶۳ کیلومتر آن در 
حال بهره برداری بوده و ۳۰ کیلومتر ادامه آن در دست احداث است 

که بخشی از این آزادراه اکنون با پارک ملی کاه قاضی تداخل دارد.
وی با بیان اینکه این آزادراه در قسمت شمال به جنوب و پارک ملی 
کاه قاضی به صورت شرقی غربی است، تأکید کرد: اکنون شاهد این 
تداخل هستیم، بنابراین هر مسیری که از شمال به جنوب عبور کند، 

این تداخل امکان پذیر است.
مجری طرح های زیربنایی وزارت راه و شهرسازی استان اصفهان 
درباره برخی انتقادها نسبت به اولویت طرح های عمرانی نسبت به 
حفظ محیط زیست ازجمله پارک ملی کاه قاضی، توضیح داد: در این 

خصوص پنج گزینه طراحی و گزینه های مختلف موردبررسی قرار 
گرفت و به طورقطع هدف ما کم ترین آسیب وارده به پارک ملی کاه 
قاضی است و آخرین مسیر انتخاب شده از منتهی علیه این پارک و در 
مجاورت لوله گازی است که از این محل عبور کرده و اکنون این گزینه 

در شورای ترافیک استان موردبررسی و تصویب قرار گرفته است.
وی با تأکید بر اینکه اگرچه اجرای این طرح آزادراهی شمال به جنوب 
کشور به لحاظ پدافند غیرعامل دارای اهمیت است و هرگونه اختال 
در روند پیشرفت این پروژه موجب مشکاتی برای مردم خواهد شد، 
تصریح کرد: سیاست اصلی، اهمیت بالای محیط زیست است و باید 
به گونه ای بتوانیم از این پارک عبور کنیم که همانند کشورهای 
توسعه یافته که اولویت مان محیط زیست باشد و تمام تمهیدات 
زیست محیطی برای اجرای آن پیش بینی و در نظر گرفته شده است.

صلواتی درباره اینکه اجرا و ادامه طرح کنارگذر شرق و عبور از کاه 
قاضی تأییدیه زیست محیطی دارد یا خیر، تأکید کرد: هر طرح ملی و 
عمرانی در کشور قبل از اجرا باید پیوست زیست محیطی داشته و 
تأییدیه محیط زیست آن گرفته شده است، اما گزینه نهایی منوط به 

تائید طرح در شورای عالی محیط زیست کشور است.
وی با اشاره به اینکه سیاست و اولویت ما محیط زیست است، 
خاطرنشان کرد: گزینه های مختلفی مطرح است و از سوی دیگر 

موضوع هزینه های اجرای طرح مطرح است و معتقدم که موضوع 
هزینه های اجرای کنارگذر شرق اصفهان در کنار پارک ملی کاه 

قاضی از اهمیت پایین تری برخوردار است.
مجری طرح های زیربنایی وزارت راه و شهرسازی استان اصفهان با 
اشاره به اینکه یکی از مهم ترین دغدغه های دوستداران محیط زیست 
کشور این است که بسیاری از پروژه هایی که اجرا می شود، هیچ گاه 
تمهیدات زیست محیطی آن دیده نمی شود و این اتفاق حتی باعث 
تغییرات زادوولد حیوانات می شود، تأکید کرد: هنوز هیچ اقدامی 
برای پروژه کنارگذر شرق اصفهان در پارک ملی انجام نشده و گزینه 
موردنظر در شورای عالی ترافیک استان تائید شده و همواره تمهیدات 

زیست محیطی مورد تائید است.
وی تأکید کرد: قرار است این موضوع در شورای عالی محیط زیست 
مطرح شود، بااین وجود ما همچنان با مشاور طرح در حال بررسی 
گزینه های دیگر برای آسیب کمتر به پارک ملی کاه قاضی هستیم.

به گفته صلواتی، به طورقطع هر گزینه ای که برای ادامه طرح 
کنارگذر شرق و احتمال عبور از کاه قاضی ارائه می شود و تمهیدات 
زیست محیطی برای آن ازجمله ایجاد حفاظ های نگهبانی، ایجاد 
زیرگذر و روگذر عبور حیوانات، نصب دوربین برای جلوگیری از تجاوز 

شکارچیان و ... مهیا خواهد شد.

رییس اتاق بازرگانی اصفهان:

اقدامات فاطمی امین در وزارت صمت چشمگیر است

معاون امورثبتی وحقوقی اوقاف وامورخیریه استان اصفهان خبر داد؛

پیگیری اجاره بهای هتل عباسی در مراجع قضایی

پیام مجری طرح های زیربنایی استان به دلواپسان محیط زیست؛

اتوبان کنارگذر شرق از کلاه قاضی رد نمی شود

بزرگ ترین تولیدکننده آهن اسفنجی در جهان به گواهی آمار؛

درخشش فولاد مبارکه در تولید و توسعه

• تأمیـن سـرویس مدرسـه بـرای حـدود ۵۸ هـزار 
ز مـو نش آ ا د

معاون حمـل و نقل و ترافیک شـهرداری اصفهـان با بیان اینکه امسـال 
سـازمان تاکسـیرانی شـهرداری اصفهان تاش مضاعفی را برای جذب 
سـرویس مدرسـه انجـام داد، اظهار کـرد: به درخواسـت نزدیـک به ۹۰ 
درصـد متقاضیـان پاسـخ داده شـده و بـرای حـدود ۵۸ هـزار دانش آموز 
سـرویس تهیه شـده اسـت، اما همچنان حدود ۱۰ درصد افـراد متقاضی 
سـرویس ندارنـد کـه ایـن تعـداد دانش آمـوز بـا ۵۶۰۰ خـودرو جابه جـا 

می شـوند.
او بـا بیان اینکـه حدود ۷۰ درصـد خودروهـای حمل ونقـل دانش آموزی 
تأمیـن دو سـرویس مدرسـه را بـر عهـده دارنـد، گفـت: اگـر امسـال 
بازگشـایی مدارس بـا سـاعات شـناور انجـام نشـده بـود، دانش آموزان 

کمتـری می توانسـتند بـا سـرویس های مدرسـه جابه جـا شـوند.
• اجرای طرح شناورسازی ساعات اداری کارکنان

حق شـناس با اشـاره بـه اینکـه یکـی از راهکارها بـرای پاسـخگویی به 
نیـاز آن دسـته از همشـهریان کـه موفق بـه دریافت سـرویس مدرسـه 
بـرای دانش آمـوز خـود نشـده اند، طـرح شناورسـازی سـاعات اداری 
کارکنان بـود، گفت: ایـن طـرح از طرفی با هدف توزیع سـفر در سـاعت 
پیـک ترافیـک و از طـرف دیگر بـرای والدیـن کارمنـدی کـه موفق به 

گرفتـن سـرویس بـرای دانش آمـوز خود نشـدند، پیشـنهاد شـد.
او خاطرنشـان کرد: نتیجه اجرای طـرح شناورسـازی در مهرماه مطلوب 
بود و هدف توزیع سـفر در سـاعت پیـک را بـرآورده کـرد، به گونه ای که 
قله اوج ترافیـک خودروها و مسـافران حمـل و نقل همگانـی ۱۵ درصد 
کاهـش یافـت و در مقابـل هـر دوره اوج ترافیـک )صبح، ظهـر و عصر( 
نیم سـاعت افزایـش یافـت کـه ایـن توزیـع ترافیـک باعث روان شـدن 

بیشـتر ترافیـک و افزایش ظرفیـت خدمـات اتوبوس و مترو شـد.
به گفتـه معاون حمـل ونقـل و ترافیـک شـهرداری اصفهـان، مطابق با 
یک نظرسـنجی کـه توسـط شـهرداری اصفهان صـورت گرفته اسـت، 
حـدود ۳۳ درصـد از اولیـای دانش آمـوزان بـا شـغل کارمنـد از این طرح 
اسـتفاده کرده انـد و بیـش از ۸۰ درصد شـرکت کنندگان در نظرسـنجی 

خواسـتار ادامه طـرح شناورسـازی بودند.
• تمدیـد طـرح شناورسـازی سـاعات اداری کارکنـان تا 

پایـان آذرماه
حق شـناس گفت: پـس از بررسـی جوانـب مختلف طـرح شناورسـازی 
سـاعات اداری کارکنان دسـتگاه های اجرایی و ارائه نتایج آن در شـورای 
ترافیـک اسـتان اصفهـان، مقرر شـد ایـن طرح مشـابه شـهر تهـران تا 

پایـان آذرمـاه تمدید شـود.
او خاطرنشـان کـرد: شـهرداری اصفهـان در بلندمـدت، توسـعه 
زیرسـاخت ها و خدمـات و مطلوبیـت حمـل و نقـل همگانـی و تأمیـن 
تعداد بیشـتر سـرویس مدارس در سـال های آینده را در دسـتور کار دارد.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان از 
تمدید طرح شناورسازی ساعات اداری کارکنان تا پایان 
آذرماه با هدف کاهش ترافیک در ساعات اوج شلوغی 
خیابان ها خبر داد. حسین حق شناس با اعلام این خبر 
گفت: در مهرماه امسال همزمان با بازگشایی مدارس و 
دانشگاه ها پس از دو سال تعطیلی دوران شیوع کرونا، 
شاهد افزایش تقاضای سفرهای درون شهری بودیم که 
استفاده بیشتر از خودروی شخصی و استفاده کمتر از 
وسایل حمل و نقل عمومی را به دنبال داشت. او افزود: 
آمارها نشان می دهد که در مهرماه امسال نسبت به 
مهرماه 1398 حدود ۲۵ درصد مجموع مسافران حمل 

و نقل عمومی کاهش یافته است.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان خبر داد:

تمدید طرح شناورسازی ساعات اداری 
کارکنان تا پایان آذرماه

گزارش

مدیـر منطقـه ۹ شـهرداری اصفهـان 
گفت: در مجمـوع ۵۳ درصد سـازه های 
این منطقـه نا مقـاوم و راهـکار رفع این 
مشـکات احیای بافت فرسـوده اسـت. 
سیدسـلمان قاضی عسـگر روز سه شنبه 
در جمع خبرنگاران، اظهار داشـت: همه 
شـرایط بـرای احیـای بافـت فرسـوده 
مهیاسـت و تسـهیات خوبی برای این 
طرح هـا در نظـر گرفتـه شـده امـا مردم 
اسـتقبال چندانی از آن ندارند و در سـال 
۱۴۰۰ در مجمـوع ۳۶ پروانـه در ایـن 
بافـت در منطقـه ۹ شـهرداری اصفهان 

صادر شـد.
وی ادامـه داد: از مجمـوع یـک هـزار 
هکتار وسـعت محدوده منطقـه ۹ حدود 
۱۷۰ هکتـار بافـت فرسـوده اسـت کـه 
حـدود ۱۲ هکتـار آن در محلـه سـودان 
و مُنارجنبـان واقـع شـده اسـت و در 
صورتـی که بـا ایـن رونـد پیـش برویم 
۵۲ سـال بطـول می انجامـد تـا بافـت 

فرسـوده منطقـه ۹ را احیـا کنیـم.
مدیـر منطقـه ۹ شـهرداری اصفهـان 
افـزود: بازآفرینی شـهری و احیای بافت 
فرسـوده اقـدام مهمـی اسـت کـه در 

منطقـه ۹ شـروع شـده اسـت.
وی اضافـه کـرد: بیـش از ۸۵ درصـد 
گُذرهـای محلـه سـودان زیـر چهارمتر 
اسـت و امکان عبـور خودروهـای آتش 
نشـانی، اورژانـس و نیـروی انتظامی در 
حوادث وجود ندارد و بیـش از ۹۰ درصد 
سـاختمان های ایـن محلـه ناپایـدار و 
قدیمـی سـاز اسـت و در صورتی کـه 
بازآفرینـی این محله را که شـروع شـده 
بـه نتیجـه برسـانیم بزرگتریـن احیـای 
بافت فرسوده در کل کشـور اجرا خواهد 

شـد.
قاضـی عسـگر بـا اشـاره بـه مهمترین 
 ۹ منطقـه  مشـکات  و  مسـائل 
خاطرنشـان کـرد: اختـاف بیـن خـط 
حریـم اصفهـان و خمینـی شـهر اسـت 
کـه در یـک سـال گذشـته اباغ شـده 
و مـردم را دچار سـردرگمی کرده اسـت 
کـه از معـاون سیاسـی امنیتی اسـتاندار 
درخواسـت داشـتیم کـه ایـن اختـاف 

را حـل کنـد.
مابیـن  اختـاط  کـرد:  بیـان  وی 
کاربری هـای سـازگار و ناسـازگار در 
محله هـای ایـن منطقـه، حفـر چاه های 
غیـر مجاز و برداشـت بی رویـه آب های 
زیرزمینـی در این منطقـه و تعـدد معابر 
قدیمـی و نفوذناپذیـری بیشـتر معابـر 
منطقه از دیگر مسـائل و مشـکات این 

منطقـه محسـوب می شـود.
مدیـر منطقـه ۹ شـهرداری اصفهـان 
افـزود: حـدود ۱۳۰ هـزار اصلـه درخت 
چنـار در ایـن منطقـه وجـود دارد کـه 
بدلیـل شـرایط آب و هوایـی پیـش از 
فصـل پاییز شـاهد خـزان ایـن درختان 
هسـتیم و ایـن مسـاله بدلیل این اسـت 
کـه درختـان چنار بـا آبیـاری قطـره ای 
سـیراب نمی شـوند و اینکه این درختان 
تحمل دمای بالای ۳۵ درجه سـانتیگراد 
را ندارنـد و بدلیـل افزایـش دمـا آسـیب 
جدی به ایـن درختان وارد شـده اسـت.

 ۵3 درصد سازه های
منطقه 9 شهرداری اصفهان 

نامقاوم است

مدیر منطقه 9 شهرداری اصفهان:

خبر روز 

ISFAHAN
N E W S

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان گفت: ۶۴ واحد تولیدی راکد صنعتی 
استان در دولت سیزدهم با اعطای تسهیات و رفع موانع تولید به چرخه تولید بازگشته 

است.
امیرحسین کمیلی روز دوشنبه به مناسبت روز صنعت و معدن در جمع خبرنگاران اظهار 
داشت: ۱۸۱ جلسه تخصصی کارشناسی ستاد تسهیل در سال جاری در این استان 

اصفهان برگزار شد که به طور تقریبی روزی یک جلسه را به خود اختصاص می دهد.
وی ادامه داد: ستاد تسهیل و رفع موانع تولید در کشور فعالیت های بسیار خوبی را 
داشته است و در استان اصفهان هم دستکم در هر هفته ۲ جلسه ستادی برگزار شده که 

حدود پنج تا ۶ جلسه تخصصی در قالب این جلسات برگزار می شود.
کمیلی بیان کرد: حدود ۱۰۰ پروژه مهم در وزارتخانه صمت در حال انجام است که 
بخشی از این پروژه ها به صورت ملی انجام شده است و مردمی سازی یارانه ها و حذف 
ارز ۴ هزار و ۲۰۰ تومانی یکی از پروژه های تخصصی و کارشناسی کان و بسیار مهم 
که ابتدای سال انجام شد و بار زیادی را روی دوش حوزه صنعت، معدن و تجارت 

گذاشت که این پروژه به سرانجام رسید.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان با بیان اینکه بیشتر تولیدات صنعتی 
در سالجاری در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته رشد داشتند، گفت: این استان قطب 

فولاد کشور است و تولید فولاد و محصولات فولادی در کشور و بطور طبیعی این رشد 
از اصفهان نشات می گیرد.

وی افزود: تولید فولاد در کشور در سالجاری ۹.۹ درصد و تولید محصولات فولادی 
هشت درصد رشد داشته است.

کمیلی ادامه داد: در سال های گذشته در زمینه زیرساخت های تولید برق در کشور و 
بازسازی نیروگاه ها سرمایه گذاری مطلوبی انجام نشده است و همین امر موجب شده 
تا تابستان هر سال با معضل کمبود برق مواجه شویم و مجبور به قطع برق خانگی، 

صنعتی و کشاورزی شویم.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
استان اصفهان:

۶۴ واحد صنعتی 
اصفهان به چرخه 
تولید بازگشت
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سخنگوی وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت که با رفع اشکالات 
وارده از سوی مجلس به آیین نامه واردات خودرو، ثبت سفارش 

خودروهای وارداتی به زودی آغاز می شود.
امید قالیباف افزود: اشکالات مطرح شده از سوی مجلس در خصوص 

آیین نامه واردات خودرو در دولت برطرف شده است.
وی گفت: متن نهایی اصلاح شده آیین نامه نیز در دولت به تصویب 

رسیده است.
سخنگوی وزارت صنعت، معدن و تجارت تصریح کرد: به این ترتیب 
به زودی ثبت سفارش خودروها آغاز شده و شاهد محقق شدن ورود 

خودروهای وارداتی به کشور خواهیم بود.
از ابتدای روی کار آمدن دولت سیزدهم واردات خودرو ابزاری برای رفع 

نیاز بازار در نظر گرفته شد، براین اساس با واردات فاصله بین تقاضای 
واقعی در بازار و تولید داخل کم می شود به همین دلیل از ابتدا در وزارت 

صمت و در دفتر خودرو راهکارهایی برای واردات در نظر گرفته شد.
در این راستا، کارگروهی از متخصصان مربوطه باره سوابق موضوع 
واردات، وضعیت حال حاضر بازار، وضعیت وارد کنندگان و برنامه 
صادرات تشکیل شد. در وزارت صمت با کمک بخش های مختلف 
وزارتخانه آیین نامه واردات تهیه شد که برنامه واردات خودرو به 

صورت جدی در وزارت صمت در حال پیگیری است.
این در حالی بود که اخیراً اعلام شد براساس آیین نامه و دستور العمل، 
هر شرکتی که شرایط و ضوابط مورد نظر را داشته باشد می تواند اقدام 

به واردات خودرو کند.

با وجود مصوبه مجلس در رابطه با واردات ۷۰ هزار خودروی سواری، 
آنچه در قانون بودجه ۱۴۰۱ نهایی شده نشان می دهد که خودروهای 

سواری از لیست اقلام وارداتی حذف شده است.
بعد از چالش های بسیار در رابطه با جریان واردات خودرو در سال 
جاری، در ۱۴ اسفند ماه سال گذشته در جریان بررسی لایحه بودجه 
۱۴۰۱ در صحن علنی مجلس، نمایندگان مجوز واردات ۹۶ هزار 
دستگاه اقلام خودرویی را تصویب کردند. بر این اساس مقرر شد ۷۰ 
هزار خودروی سواری امکان واردات داشته باشد که ۵۰ هزار دستگاه 
خودروی سواری و ۲۰ هزار خودروی سواری دوگانه سوز، هیبریدی و 
برقی بود. همچنین در سایر اقلام نیز واردات کامیون، تریلی یخچال 

دار و کشنده، اتوبوس و ماشین آلات سنگین مصوب شد.

اما با ابلاغ قانون بودجه، بررسی تبصره های آن نشان می دهد که 
تبصره مربوطه با تغییراتی نسبت به مصوبه مجلس همراه بوده و 
واردات ۷۰ هزار خودروهای سورای در قانون بودجه کنار گذاشته 
شده است. طبق بند )ک( تبصره ۷ قانون بودجه ۱۴۰۱ به دولت اجازه 
داده شده است با رعایت سیاست های کلی نظام و با شرایط تعیین 
شده نسبت به صدور مجوز واردات خودرو با اخذ حقوق ورودی که به 

تصویب مراجع ذی ربط می رسد، اقدام کند.
در همین رابطه سه شرط برای واردات خودرو تعیین شده است که 
عبارتند از تعیین ضوابط واردات خودرو و روش تأمین ارز توسط دولت، 
عدم آسیب به تولید داخلی و بازار ارز با تشخیص دولت و همچنین 

رعایت شرایط رقابتی.

آیین نامه واردات خودرو اصلاح و تصویب شد؛

ثبتسفارشخودرو،بهزودی

 مریم عمادی  در کنار اوج گیری 
تحریم ها، تحرکاتی برای اجماع سازی 
علیه تهران، تشدید فشار سیاسی و 
دیپلماتیک، پررنگ ترشدن تلاش 
برای انزواسازی ایران به نظر می رسد 
اکنون جنگ سایبری و مشخصاً جنگ 
هکری علیه ایران نیز درحال انجام 
است که سرفصل نوینی از تقابلات 
را ذیل عنوان »هکتیویسم« در بستر 

فضای صفر و یک شکل داده است.
گسـترده  فعالیت هـای   •
گروههای هکری علیـه ایران 

در روزهـای اخیـر
درتازه تریـن مـورد گـروه هکـری 
موسـوم »بلـک ریـوارد« )پـاداش 
سـیاه( مدعـی شـده بـود بـا رخنـه 
مـادر  شـرکت  بـه  اطلاعاتـی 
نیـروگاه هسـته ای بوشـهر )یکـی 
شـرکت  زیرمجموعه هـای  از 
مادرتخصصـی تولید و توسـعه انرژی 
اتمـی ایـران( بـه اسـناد و اطلاعاتی 
ازجزئیـات فعالیت هـای هسـته ای 
ایـران دسـت یافتـه اسـت. در اسـناد 
جدیدی کـه این گـروه منتشـر کرده 
اسـت، عکس هـا و نقشـه هایی از 
تأسیسـات هسـته ای، قراردادهـای 
میان نیروگاه بوشـهر و شـرکت های 
دیگـر، فیش هـای پرداخـت و اسـناد 
مربوط بـه ارزیابـی ایمنی تأسیسـات 
می شـود  گفتـه  می شـود.  دیـده 
ایـن گـروه، هـک ایمیـل کارکنـان 
دانشـگاه الزهـرا و حملـه سـایبری 
بـه پرس تـی وی و ارسـال ایمیلـی 
بـا عنـوان »زن، زندگـی، آزادی« را 
بـه کارمنـدان و پرسـنل ایـن شـبکه 
انگلیسـی زبان جمهـوی اسـلامی 
ایـران را هـم در کارنامـه خـود دارد. 
البتـه تنها گـروه هکری بلـک ریوارد 
نبـود کـه در جریـان اعتراضـات یک 
مـاه اخیـر وارد جنـگ سـایبری بـا 
ایـران شـد. گـروه هکـری موسـوم 
بـه »عدالـت علـی« کـه پیشـتر بـا 
ادعـای هـک کـردن دوربین هـای 
زندان اویـن شـهرت یافته بـود، چند 
هفتـه پیـش )۱۶ مهرمـاه( زمانیکـه 
تلویزیـون درحـال پخـش سـخنانی 
از مقـام معظـم رهبـری بـود، با هک 
شـبکه یک سـیما تصاویـر نامربوط و 
موهنـی را از قـاب تلویزیـون پخـش 
کـرد. گـروه هکـری »انانیمـوس« 
)ناشـناخته( کـه مشـهورترین گـروه 
هکـری جهـان بـه شـمار مـی رود و 
حامیـان ایـن گـروه آن را »مبـارزان 
آزادی« و رابیـن هودهـای دیجیتـال 

نامیده انـد و منتقدان از آنهـا به عنوان 
»تروریسـت های سـایبری« یـاد 
کرده انـد، در روزهـای پـر التهـاب 
در ایـران در پیـام ویدئویـی بـه مردم 
ایـران اعـلام کـرد درکنـار آن هـا 
اسـت و با رمز »مهسـا امینـی« علیه 
ایران اعـلان جنگ کـرد. ایـن گروه 
هکری مدعی شـد وب سـایت مرکز 
تحقیقـات پزشـکی قانونـی ایـران را 
هک و یـک پایگاه داده حـاوی حدود 
۱۰۰ مگابایـت اطلاعـات ایـن مرکز 
را نیـز فـاش کـرده اسـت. آنانیموس 
در روزهـای اغازیـن تظاهـرات نیـز 
اعـلام کـرد تمرکـز خـود را بـر روی 
وب سـایت های دولتی ایران معطوف 
کرده و وب سـایت ریاسـت جمهوری 
ایـران و درگاه ملـی دولـت را هـک 
کـرده اسـت. ایـن درحالـی بـود کـه 
هیـچ واکنشـی دربـاره ایـن حملـه 
سـایبری ازسـوی مقامـات رسـمی 
دیگـر  نگرفـت.  صـورت  دولـت 
نهـادی کـه انانیمـوس مدعـی حمله 
بـه آن شـد، مجلـس بـود. ایـن گروه 
اعلام کـرد بـا هـک سـایت مجلس 
شـورای اسـلامی بـه شـماره تلفـن 
نماینـدگان دسترسـی پیـدا کـرده و 
آن را در فضای مجازی منتشـر کرده 
اسـت کـه سـخنگوی هیئت رئیسـه 
مجلـس آن را کذب محض دانسـت. 
گـروه هکـری »تپنـدگان« نیـز بـا 
هـک کـردن سـامانه های ارسـال 
پیامک، بـه تعداد زیادی از مشـترکان 
تلفن هـای همـراه پیامهایـی بـرای 
دعـوت بـه شـرکت در تظاهـرات 

فراخـوان دادنـد.
و  سـایبری  حمـلات   •
امنیـت مفهـوم  دگرگونـی 

واقعیـت ایـن اسـت کـه فضـای 
سـایبری و فناوری هـای وابسـته بـه 
آن یکـی از مهمتریـن منابـع قـدرت 
)قـدرت نـرم( در هـزاره سـوم بـه 
شـمار مـی اینـد. ایـن منبـع قـدرت 
را ازچنـد جهـت می تـوان مـورد 
ارزیابـی قـرار داد نخسـت، مفهـوم 
نمی تـوان  دیگـر  اسـت.  امنیـت 
امنیـت ملـی را هماننـد گذشـته در 
ارتباط بـا مسـائل نظامـی و مرزهای 
داخلـی و خارجـی تعریف کـرد، بلکه 
امنیت سـایبری در ارتباط مسـتقیم با 
امنیت ملی کشـور اسـت دوم از میان 
رفتـن بعـد جغرافیایـی در تهدیدهای 
سایبری اسـت. د گذشـته تهدیدهای 
نظامـی از محـل جغرافیایـی خاصی 
برخـوردار بودنـد در نتیجـه مقابلـه با 
آن دسـت کـم از جهـت شناسـایی 
کار چنـدان دشـواری نبـود. سـوم 
گسـتردگی آسـیب پذیـری هـای 
سـایبری  تهدیدهـای  از  ناشـی 
پراکنـده،  تهدیدهـا  ایـن  اسـت. 
چندبعـدی و چندسـویه انـد و چـون 
در ارتبـاط بـا شـبکه های ارتباطـی و 
زیرسـاخت های حسـاس می باشـند، 
سـطح آسـیب رسـانی آنهـا بسـیار 
بالاسـت. چهـارم، ایـن تهدیدهـا را 
صرفـاً با شـیوه های سـنتی همانند به 
کارگیـری ارتـش و پلیـس نمی توان 
مهار کـرد و برحسـب میـزان توانایی 
که دولت هـا دراسـتفاده از تکنولوژی 

اطلاعات دارند راهکارهـای مقابله با 
تهددیات فضای سـایبری هـم برای 
انها متفاوت اسـت. پنجم تهدیدهای 
سـایبری صرفـاً متوجـه دولت هـا 
نیسـت، بلکـه افـراد و شـرکت ها 
نیـز از آسـیبهای ایـن تهدیدهـا بـی 
نصیـب نخواهند بـود. بنابرایـن برای 
مقابله بـا تهدیـدات سـایبری تلاش 
دولت هـا بـه تنهایـی کافی نیسـت و 
همکاری مؤثـر و دوجانبـه دولت ها و 
بخش خصوصـی را کـه دارای منافع 
مشـترکی در برخـورد بـا ایـن گونـه 
تهدیدهـا هسـتند، می طلبـد. ششـم 
اینکـه ابهامـات قانونـی در زمینـه 
تهدیـد و جنگ سـایبری وجـود دارد 
بدیـن معنـی کـه قانونـی در زمینـه 
فعالیت هـای خرابکارانـه سـایبری 
بـه خصـوص جنـگ سـایبری وجود 

نـدارد.
• ایران و لزوم سیاسـتگذاری 
قـدرت  افزایـش  درجهـت 

سـایبری
ایـران طـی یـک دهـه گذشـته 
سیاسـت گذاری هایـش بر ایـن پایه 
اسـتوار بـوده کـه بتواند با گسـترش 
تـوان قـدرت سـایبری، جایـگاه 
خـود را در سلسـله مراتـب جهانـی 
در ایـن حـوزه ارتقـا بخشـد. اکنون 
بـا توجه بـه شـرایط ویـژه کشـور و 
رویکـرد فعلی کشـورهای متخاصم 
درحمـلات  بـزاری  ا دراسـتفاده 
سـایبری علیه ایـران، ارتقای قدرت 
سـایبری درحـوزه هـای مختلـف 
بـرای دسـتگاه های متولـی امنیـت 

ملـی علـی الخصـوص نیروهـای 
مسـلح با حمایت نهادهـای تصمیم 
گیـر نظـام ازجملـه شـورای عالـی 
مهـم  امـری  مجـازی  فضـای 
می باشـد. دراین راسـتا راهکارهای 
فضـای  تهدیـدات  بـا  مقابلـه 
سـایبری در تـوان افزایـی امنیـت 
ملـی جمهـوری اسـلامی ازمنظـر 
۱- اتخـاذ  ژئوپلتیـک عبارتنـد از:
دیپلماسی سایبری )شـامل سیاست 
شناسـی و سیاسـت گـذاری در این 
حـوزه(۲- افزایـش تـوان و قـدرت 
سـایبری )شـامل ارتقـای تـوان 
پدافنـدی و آفنـدی، ایجـاد جبهـه 
واحد علیه سـرویس های جاسوسـی 
و ایـادی ضدانقلاب وابسـته بـه انها 
در قالـب محـور مقاومت سـایبری، 
تقویـت زیر سـاخت های سـایبری( 
3- اتخـاذ سیاسـتگذاری فرهنگی، 
قضایـی و آموزشـی تربیتی مناسـب 
در حـوزه سـایبری: )شـامل توجه به 
سیاسـت گذاری هـای فرهنگـی، 
سیاسـت گذاری در حـوزه آموزش و 
تربیت نیـروی متخصص سـایبری، 
قضایـی  سیاسـتگذاری  اتخـاذ 
مناسـب( ۴- طراحی و پیاده سـازی 
پدافنـد سـایبری بومـی: )شـامل 
توجـه و تقویـت پدافنـد غیـر عامل، 
توجه بـه دانـش و مهارتهـای بومی 
در حـوزة سـایبری( ۵ - تقویـت 
سـازمانهای مردم نهـاد و NGO ها: 
)شـامل توجه بـه سـازمانهای مردم 
نهاد، بهـره منـدی از ظرفیت نهادی 

مردمـی(. 
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 حسـین محزونیـه   رشـد اقتصـادی چیـن در سـه ماهـه سـوم سـال 
جـاری از انتظارهـا فراتـر رفـت ولـی با وجـود تاکیـد حـزب کمونیسـت این 
کشـوربرلزوم ادامه اجـرای سیاسـت کووید صفـر همچنان نگرانی ها نسـبت 
به گرفتارشـدن دومین اقتصاد بزرگ جهـان دردام رکود وجـود دارد. داده های 
رسـمی منتشرشـده نشـان از رشـد 3.۹ درصدی تولید ناخالص داخلی دومین 
اقتصاد بـزرگ جهـان در سـه ماهه سـوم سـال جـاری میـلادی دارد. این در 
حالی اسـت که پیشـتر اقتصاددانـان مشـارکت کننـده در نظرسـنجی رویترز 

پیش بینـی کـرده بودنـد کـه رشـد اقتصـادی چین در سـه ماهه سـوم سـال 
جاری در مقایسـه با مدت مشـابه سـال پیـش از 3.۴ درصـد فراتر نرود. رشـد 
اقتصادی چیـن در سـه ماهه دوم سـال جاری بـه ۰.۴ درصـد رسـیده بود که 
پایین تـر از بـرآورد اولیـه ۱ درصـدی بـود. اداره ملـی آمـار چیـن همچنیـن 
متوسـط رشـد اقتصادی این کشـور در ۹ مـاه سـال ۲۰۲۲ را 3 درصـد اعلام 
کـرد کـه همچنـان بـا هدف گـذاری ۵.۵ درصـدی دولـت فاصله معنـاداری 
دارد. بـا وجـود بهبود رشـد اقتصـادی چیـن در سـه ماهه سـوم سـال جاری، 

کارشناسـان همچنان نگـران تبعـات رکـود احتمالی اقتصـاد جهانـی و ادامه 
اجرای سیاسـت کوویـد صفر بـرای اقتصـاد چین هسـتند. چنان کـه گزارش 
مرکز ملی آمـار چین نشـان می دهد کـه در ماه سـپتامبر تقاضـای داخلی این 
کشـور بار دیگر بـه دلیل افزایش شـیوع ویـروس کرونـا در تابسـتان و اعمال 
قرنطینـه عمومـی و محدودیت هـای اجتماعـی روند نزولـی پیدا کرده اسـت.

همچنیـن با وجود رشـد ۶.3 درصدی تولیـد صنعتی و ۵.۷ درصـدی صادرات، 
واردات این کشـور تنهـا ۰.3 درصد افزایش یافته اسـت.

سبقتگرفتنچین
ازانتظارها

رشد اقتصادی چین در سه ماهه 
 سوم سال جاری از انتظارها
فراتر رفت

خبر روز

ISFAHAN
N E W S

رییس جمهور پیشنهاد رییس 
سازمان بورس را پذیرفت؛

کاهش 80 درصدی 
مالیات فروش سهام

وی افـزود: درایـن مصوبه راجـع پرداخت تسـهیلات و اختصـاص زمین 
رایـگان و معافیت هـای پروانـه و حمایـت از انبـوه سـازان و تجمیـع 
موضوعات به خوبی توضیح و تاکید شـده اسـت، ولی متاسـفانه در حوزه 
مسـکن با عدم هـم افزایی بین بخشـی یعنـی سـازمان برنامـه بودجه و 
بانک ها مواجهیـم. یعنـی وقتی تسـهیلات را ندهنـد این ها همـه درحد 

شـعار باقـی می ماند.
یوسـفی بیـان داشـت: حوزه هـای اقتصـادی مخصوصـاً مسـکن بـا 
بخشـنامه و دسـتورالعمل انجام نمی شـود و یک کار چند بخشـی و چند 
وجهی اسـت. کاری اسـت که باید همـه متولیـان و وزارت خانه هایی که 

درایـن حـوزه مسـئولیت دارند کمـک کنند.
نماینده مـردم اهواز درمجلـس یازدهم با اشـاره به اسـتفاده از بافت های 
فرسـوده، گفـت: قطعـاً بافـت فرسـوده در کوتـاه مـدت می توانـد یـک 
بخشـی از نیـاز مـردم را بـرآورده کنـد آن هـم در بافـت شـهر، امـا 
درخصوص شـهرهای جدیـد می توانیم بگوئیـم تجربه موفقی نداشـتیم 

چون شـهرها زیرسـاخت نداشـتند.
عضـو کمیسـیون عمـران مجلـس شـورای اسـلامی خاطرنشـان کرد: 
مسـکن محل سـکونت و آرامش اسـت یعنی باید توامان شـغل آن افراد 
هم درنزدیک محل سکونتشـان باشـد ولی بسـیاری از شـهرهای جدید 
به خوابـگاه تبدیل شـده اند یعنـی نیاز اشـتغال و نیـاز اجتماعی مـردم را 

بـرآورده نکرده اسـت.
یوسـفی گفت: طرح هـای متعددی بـرای خانه دار شـدن مـردم تصویب 
می شـود امـا تـا وقتـی دسـتگاههای ذی ربـط ایـن کار بـا هـم همـراه 
نباشـند، نمی توانیـم ادعا کنیـم مُسـکنی مؤثر بـرای درد مَسـکن مردم 

تجویـز کردیـم. مشـکل از مجلـس نیسـت از جاهای دیگر اسـت.
• شاکله طرح جهش تولید مسکن مشکل دارد

فرشـید پور حاجـت عضو هیـات مدیـره کانـون انبوه سـازان هـم دراین 
باره طـی روزهای گذشـته گفتـه اسـت: در بعضـی از نقاط کشـور برای 
پـروژه جهـش تولیـد مسـکن، زمیـن فراهـم شـده امـا بـه دلیـل نبـود 
زیرسـاخت ها و امکانـات و توجیه پذیـر نبـودنِ سـرمایه گذاری روی این 
زمین ها سـازندگان بخـش خصوصی و دولتـی حاضر به سـرمایه گذاری 

در آنها نشـدند.
وی بـا بیان این که سـاخت مسـکن بـا اعـداد و ارقامـی کـه وزارت راه و 
شهرسـازی اعـلام کـرده امکان پذیـر نیسـت، تاکید کـرده اسـت: برای 
بخـش خصوصی، سـاخت مسـکن با قیمـت متـری ۴.۷ میلیـون تومان 
امکان پذیـز نیسـت؛ زیرا هزینـه سـاخت واحدهای نهضت ملی مسـکن 
کمتـر از متـری هفـت میلیـون تومـان تمـام نمی شـود. مشـکلاتی هم 

درخصـوص تأمیـن تسـهیلات و آورده متقاضیان وجـود دارد.
ایـن عضو هیـات مدیـره کانون انبوه سـازان کشـور با اشـاره به گذشـت 
یک سـال از وعده وزارت راه و شهرسـازی درخصوص مقدمات سـاخت 
یـک میلیـون واحد مسـکونی یـادآور شـده اسـت: گفتـه می شـود برای 
۱.۶ میلیـون واحد تأمین زمیـن صورت گرفتـه اما در بعضی نقاط کشـور 
زمین برای طـرح جهش تولید مسـکن وجود نـدارد. برعکـس در بعضی 
نقاط زمین هسـت و متقاضی سـاخت نیسـت، این نشـان می دهد شاکله 

ایـن برنامه دچار مشـکلاتی اسـت.

 دریا وفایی  از اجرای »طرح جهش تولید مسکن« چه 
خبر؟. مجتبی یوسفی عضو کمیسیون عمران مجلس 
شورای اسلامی درپاسخ به این سؤال گفت: با اینکه 
طرح جهش مسکن که درکمیسیون عمران تهیه شد و 
یکسال است که مصوب شده اما هنوز نصف و نیمه است.

گزارش

بررسی »طرح جهش تولید مسکن«
در گزارش اخبار اصفهان؛

تاوقتیهمافزایینیست
مسکنسازیشعاراست

سـازمان بورس اعـلام کـرد: در صورت 
واریـز منابع حاصـل از مالیـات معاملات 
اوراق بهـادار و باقیمانـده تعهـدات 
صندوق توسـعه ملـی، حداقـل ۱۱ هزار 
میلیـارد تومـان به صنـدوق تثبیـت بازار 
)بیـش از ۲ برابـر خـروج پـول از بـازار 
سـرمایه در مهرمـاه( بـه ایـن صنـدوق 

واریـز خواهـد شـد.
گویا در جلسـه سـتاد اقتصـادی دولت با 
حضور رییس سـازمان بورس، پیشـنهاد 
کاهـش ۸۰ درصـدی مالیـات فـروش 
سـهام از سـوی رییس جمهـور مـورد 
موافقـت قـرار گرفـت و مقـرر شـد این 
مورد در دسـتور کار شـورای سـران سـه 

قـوه قـرار گیرد.
همچنیـن در ایـن جلسـه رییس جمهور 
به سـازمان برنامه و بودجـه تکلیف کرد 
تا هرچـه زودتر منابـع حاصـل از مالیات 
معامـلات اوراق بهـادار را کـه در بودجه 
۱۴۰۱ نیـز معیـن شـده بود، بـه صندوق 
تثبیـت واریـز کنـد کـه رقمی معـادل ۵ 
هزار میلیـارد تومان را شـامل می شـود.

از دیگر موضوعات مطرح شـده از سوی 
ریاسـت سـازمان بـورس در این جلسـه 
کـه مـورد تاکیـد ریاسـت جمهوری قرار 
گرفـت، عمل بـه مابقـی تعهـدات ۵۱۰ 
میلیـون دلاری صنـدوق توسـعه ملـی 
نسـبت بـه بـازار سـرمایه بـود کـه بـا 
احتسـاب واریزی هـای گذشـته، حداقل 
۶ هـزار میلیـارد تومان دیگر باید توسـط 
صندوق توسـعه ملی به صنـدوق تثبیت 

بـازار سـرمایه واریز شـود.
شـایان ذکر اسـت در صورت اجرا شـدن 
ایـن دو مقـرری و واریـز حداقـل ۱۱ 
همـت بـه صنـدوق تثبیـت بـازار )بیش 
از ۲ برابر خـروج پول از بـازار در مهرماه( 
بـه صنـدوق مذکـور واریـز خواهد شـد.

• بـورس باز هـم واحـد ریخت؛ 
۱۹ هزار

ایـن در حالـی اسـت کـه در روزی کـه 
این خبر رسـانه ای شـد بازار سـرمایه به 
روند نزولـی خود ادامـه داد؛ بـه طوریکه 
شـاخص کل بـورس بیـش از ۱۹ هـزار 

واحـد کاهـش یافت.
شـاخص کل بورس دوشـنبه با ۱۹ هزار 
و ۶۴ واحد ریـزش تا رقم یـک میلیون و 
۲۷۷ هـزار واحد کاهش یافت. شـاخص 
کل بـا معیـار هـم وزن نیـز بـا کاهشـی 
۴۴۵۸ واحدی در رقم 3۷3 هـزار و ۲3۷ 

واحد ایسـتاد.
در این بـازار ۲۶۹ هزار معاملـه به ارزش 
۲۲ هـزار و ۴۲۵ میلیارد ریال انجام شـد.

فـولاد مبارکـه اصفهـان، معدنـی و 
صنعتـی چادرملـو، گـروه مپنـا، صنایـع 
پتروشـیمی خلیـج فـارس، ملـی صنایع 
مس ایران، پتروشـیمی نـوری و معدنی 
و صنعتـی گل گهـر نسـبت بـه سـایر 
نمادهـا بیشـترین تأثیـر منفـی را روی 

بـورس گذاشـتند.
شـاخص کل فرابـورس هـم ۱3۱ واحد 
کاهش یافـت و تا رقـم ۱۷ هـزار و ۶۵۱ 

واحـد سـقوط کرد.
در ایـن بـازار ۱۷۸ هـزار معاملـه انجـام 
شـد کـه ۱۴۵۲ میلیـارد ریـال ارزش 

داشـت.
آهن و فـولاد غدیر ایرانیان، پتروشـیمی 
زاگـرس، فـولاد هرمـزگان جنـوب، 
سـرمایه گذاری صبا تأمین، پتروشـیمی 
تندگویـان، پالایـش نفـت شـیراز و 
بیمه پاسـارگاد نسـبت بـه سـایر نمادها 
بیشـترین تأثیـر منفـی را روی فرابورس 

گذاشـتند.

مبارزانآزادییاتروریستهایسایبری؟!
باز هم هکرها به نهادهای ایرانی حمله کردند

بانک مرکزی اواسط سال گذشته اعلام کرد که می خواهد رمز ارز 
ملی بر پایه ریال راه اندازی کند تا با انتشار رمز ریال، افراد اسکناس 
ریال خود را تحویل بانک مرکزی دهند و رمز ریال تحویل بگیرند. 
البته رمز ریال قابل استفاده برای سرمایه گذاری نیست و صرفاً 
جایگزین اسکناس خواهد شد. در این زمینه، بانک مرکزی هدف 
خود از طراحی رمزریال را تبدیل اسکناس به یک موجودیت قابل 
برنامه ریزی و برنامه نویسی اعلام کرده تا با این فرآیند پول دارای 

موجودیت هوشمند شود.
مسئولان بانک مرکزی درباره ویژگی های رمز ریال اینگونه 
توضیح داده اند که در رمزریالی که در داخل گوشی قرار می گیرد، 
بانک به عنوان شخص سوم و واسط که امکان انتقال وجه را فراهم 

می کند، حذف و عین پول و اسکناسی که در جیب داریم به صورت 
الکترونیک منتقل می شود. البته یکی از ویژگی های حائز اهمیت 
رمز ریال در مقایسه با اسکناس، سطح امنیت بالای آن اعلام شده 
است؛ اینگونه که طراحی رمز ریال به صورتی است که ردیابی 
وجوه در آن به طور دقیق قابل انجام بوده و حتی در صورت سرقت 
اطلاعات رمز ریال و هک گوشی تلفن هوشمند توسط سارقین و 

هکرها امکان ردیابی آن وجود دارد.
درباره اینکه چه زمانی رمز ریال منتشر خواهد شد، رئیس کل بانک 
مرکزی پیش از این به ایسنا اعلام کرده بود که تا پایان شهریور ماه 

اجرای آزمایشی ریال دیجیتال آغاز خواهد شد.
سپس این وعده زمانی به پایان مهر ماه رسید و صالح آبادی ابراز 

امیدواری کرد تا در مهر ماه وارد مرحله آزمایشی گسترده تر ریال 
دیجیتال خواهد شد اما در مهر ماه هم خبری از ریال دیجیتال نشد.

رئیس کل بانک مرکزی، ۲3 شهریور ماه از اجرای مرحله پیش 
آزمایشی رمز ریال بانک مرکزی خبر داده و گفته بود که طی 
روزهای اخیر فرایند پیش از راه اندازی آزمایشی رمز ریال با رقم 
یک میلیارد تومان و با ارائه رمز ریال به تعداد محدودی از افراد 
شروع و عملًا مرحله پیش آزمایشی آن در دو بانک ملی و ملت 

اجرایی شده است.
وی درباره جزئیات راه اندازی پیش آزمایشی رمز ریال نیز اعلام 
کرده بود که دو فروشگاه برای استفاده از این رمز ریال تعیین شدند 

و کار در مرحله قبل از آزمایشی را آغاز کرده اند.

مهر ماه هم تمام شد و خبر از ریال دیجیتال نشد؛

عملینشدنرمزارزریال!



 سـامان سـفالگر  جدیدتریـن کنگـره حـزب 
کمونیسـت چیـن در شـرایطی بـه پایـان رسـید کـه 
به طور خـاص دو موضـوع در قالـب آن توجه بسـیاری 
از ناظـران و تحلیلگـران را بـه خـود جلـب کـرد. اولین 
نکتـه، تمدیـد دوره ریاسـت جمهـوری »شـی جیـن 
پینگ« بـرای یـک دوره 5 سـاله دیگـر بود کـه عملًا 
وی را بـه رهبری در چین تبدیل کرد کـه پس از »مائو« 
رهبر انقلاب چین، توانسـته به مـدت بیـش از دو دوره، 
رهبـر حـزب کمونیسـت و رئیس جمهـور کشـورش 
باشـد. و نکتـه دوم، اقـدام جنجالـی اخراج کـردن »هو 
جین تائـو« رئیس جمهور سـابق چین از جلسـه کنگره 
حزب کمونیسـت چین در شـرایطی بود کـه وی دقیقاً 
کنارشـی جین پینگ نشسته بود. مسـئله ای که حدس 
و گمانه زنی هـای زیـادی در مـورد علـل اصلـی انجام 
ایـن اقـدام برانگیختـه اسـت. بااین همـه، این طـور به 
نظر می رسـد کـه به طور خـاص، تمدیـد دوره ریاسـت 
جمهوری اشـی جین پینگ از سـوی حزب کمونیسـت 
این کشـور، حامل دو پیام عمـده و محوری بوده اسـت 

کـه توجه بـه آن هـا ضـروری بـه نظر می رسـد.
• رضایت حزب کمونیسـت چین از عملکرد 

10 ساله »شـی جین پینگ«
اولیـن و واضح ترین پیام تمدید دوره ریاسـت جمهوری 
شـی جین پینگ از سـوی اعضـای حزب کمونیسـت 
این کشـور، رضایت این حزب از عملکردِ 10 سـال وی 
در عرصه قدرت سیاسـی این کشور بوده اسـت. در این 
دوران، شـی جین پینگ بـا بخش قبال ملاحظـه ای از 
چالش هـای داخلـی و مخصوصاً بیـن المللـی چین به 
نحوی مؤثر و عملگرایانه برخورد کرده و همین مسـاله 

بسـیاری از اعضـای حـزب کمونیسـت چین را بـه این 
درک راهبردی رسانده که در شـرایط بین المللی بغرنج 
کنونی، شـی جین پینگ به عنوان رهبـری باتجربه به 
خوبـی می داند کـه با اتحاذ چه سیاسـت هایی بایسـتی 
منافع ملی کشـورش را به پیش برد. البتـه که همانطور 
که پیشـتر گفته شـد، اعضای حزب کمنونیسـت چین 
بـه ایـن درک راهبـردی نیـز رسـیده اند کهشـی جین 

پینگ از کفایـت لازم جهت مدیریت تحـولات داخلی 
این کشـور بـه بهتریـن وجـه ممکـن هـم برخـوردار 
اسـت. از ایـن رو، بایسـتی انتظار داشـت کـه در عرصه 
داخلی مخصوصاً در ابعاد سیاسـی و اجتماعی، با تمدید 
دوره ریاسـت جمهوری "شـی"، این کشـور وضعیت و 
ماهیت منسـجم تری را به خـود گیـرد و در عرصه بین 
المللی نیز روند سیاسـت های عملگرایانه خـود در قبال 

مخصوصـاً قدرت های غربـی و به ویژه ایـالات متحده 
آمریکا را بـا قدرت هر چه بیشـتر بـه پیش بـرد. در این 
میـان یـک نکتـه مهـم و محـوری در موردشـی جین 
پینگ این اسـت که وی برخلاف رهبرانی کـه از اوایل 
دهـه 80 میـلادی در این کشـور حاکم شـده اند، حاضر 
نیسـت که صرفاً اولویـت را در عرصه سیاسـت خارجی 
کشـورش بر مسـائل اقتصادی قرار دهد و در عین حال 

به مسـائل سیاسـی و ایدئولوژیک نیز نگاهِ خاصی دارد. 
مسـاله ای که با بـه ویژه اقبـال اخیر حزب کمونیسـت 
چین به شـی جین پینگ حاکـی از این اسـت که حزب 
کمونیسـت نیز به نوعی از رویـه و سیاسـت های اتخاذ 

شده از سـوی او اسـتقبال می کند.
• منسـجم شـدن بیـش از پیـش حـزب 

کمونیسـت چیـن
شـی جیـن پینـگ در دوره 10 سـاله اخیـر، تلاش ها و 
اقدامـات زیادی را جهت منسـجم کردن بیـش از پیش 
حزب کمونیسـت چین انجام داده اسـت. در این دوران، 
وی سـعی داشـته تا کادرها و اعضای حزب کمونیست 
چین را تا حـدا زیادی به سـمت خود جلب کنـد و نوعی 
یارکشـی را در اردوگاه حـزب کمونیسـت چیـن انجـام 
دهـد. در ایـن چهارچـوب، اقدام اخیـر حزب مذکـور در 
تمدیـد دوره ریاسـت جمهـوری شـی جین پینـگ نیز 
حاکی از این مسـاله اسـت که اساسـاً حزب کمونیست 
این کشـور تا حـد زیادی تحـت کنترلشـی جین پینگ 
و جناح حامـی وی قرار گرفتـه و حتی باید انتظـارِ مادام 
العمـر شـدن دوره ریاسـت جمهـوری وی در چیـن را 
هم داشـت. از ایـن رو، انتظـار می رود کـه در ادامـه راه، 
قدرت جنـاح و جریان های حامی شـی جیـن پینگ در 
چهارچوب سـاختار حزب کمونیسـت چین هم تقویت 
شـود و یکدسـت شـدنِ بیش از پیـش حزب مذکـور را 
سـبب گردد. موضوعـی کـه شـاید یکـی از نمودهای 
خود را در اخـراج »هو جیـن تائو« رئیس جمهور سـابق 
چین از کنگره اخیر حزب کمونیسـت این کشـور نشان 
داده باشـد. مسـاله ای که بازتاب های بیـن المللی قابل 

توجهـی را نیز پیـدا کرده اسـت.
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معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان از برگزاری اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

نمایشگاه ملی نوآوری و فناوری در اردیبهشت ماه سال آینده با حضور 
خواهرخوانده های شهر اصفهان خبر داد. سعید ابراهیمی با اعلام این خبر 
گفت: با همکاری فعال مدیریت منطقه ویژه علم وفناوری استان، 6 ناحیه 
مهم با حضور دستگاه های اجرایی مختلف با عنوان پلان مفهومی نمایشگاه 

تشکیل و هرکدام وظایف خود را پیش می برند.
او افزود: در این نمایشگاه ناحیه فناوری با همکاری انجمن شرکت های 
دانش بنیان، ناحیه تولیدی صنعتی با همکاری شرکت شهرک های صنعتی، 
ناحیه تجارت داخلی و خارجی با همکاری اتاق بازرگانی، ناحیه تأمین مالی 
و سرمایه گذاری با همکاری صندوق پژوهش و ناحیه علمی و تحقیقاتی 

با همکاری دانشگاه های اصفهان به انجام مسئولیت خود در این زمینه 
می پردازند. معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان 
خاطرنشان کرد: علاوه بر این حوزه ها، کمیته های بین الملل با محوریت اتاق 
بازرگانی و کمیته رسانه با محوریت اداره کل ارتباطات شهرداری اصفهان نیز 

آغاز به کار می کنند.
او با بیان اینکه گزارش نحوه انتخاب شرکت ها جهت حضور در نمایشگاه توسط 
انجمن شرکت های دانش بنیان ارائه شده است، اعلام کرد: مقرر شد شرکت ها 
با سه روش جهت حضور در نمایشگاه شناسایی و دعوت شوند که این روند در 
روش نخست توسط کارفرمایان، در روش دوم از طریق معرفی توسط پارک ها 

و مراکز رشد و در روش سوم در قالب معرفی توسط انجمن انجام می شود.

معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان خبر داد:

برگزاری نمایشگاه ملی نوآوری و فناوری با حضور خواهرخوانده های اصفهان

 امیـن رضایـی  فیلـم »شـب 
بخیـر مامـان« بـه کارگردانـی 
مـت سـوبل، بازسـازی یـک فیلم 
ترسـناک از سـینمای اتریـش بـه 
کارگردانـی »ورونیـکا فرانتـس« 
و »سـورین فیـالا« اسـت کـه در 
سـال 2014 در سینماها به نمایش 
درآمد. در مرکز داسـتان این اثر، دو 
دوقلو با یک معمـای نگران کننده 
مربوط به مادرشـان روبرو هسـتند 
که بـه تازگی تحت عمـل جراحی 
صـورت قـرار گرفتـه اسـت. ایـن 
اثـر فیلمـی اسـت کـه بازیگـران 
آن بـه رهبـری »نائومـی واتس«، 
به طـور یکنواخـت عالی هسـتند، 
امـا فیلمنامـه و کارگردانی نسـخه 
جدیـد از آنچـه کـه نسـخه اصلی 
را بسـیار به یـاد ماندنی کـرده بود، 

فاصلـه زیـادی دارد.
بازسـازی های سـینمایی چیـز 
عجیبی اسـت. فقـط تعـداد کمی 
از آنهـا وجـود دارد که واقعـاً بهتر از 
نسخه اصلی خود هسـتند. اما این 
آثار هنـوز یک مزیت بـزرگ دارند؛ 
و آن مزیـت چیزی نیسـت جز این 
که در حالـت ایده آل، یک نسـخه 
بازسـازی شـده دوبـاره علاقـه به 
نسـخه اصلـی را برمی انگیـزد. 
جـدای از این، یک قانون نانوشـته 
در هالیوود وجـود دارد که می گوید 
هر زمـان که یـک فیلم ترسـناک 
غیرانگلیسـی سـر و صدایـی زیاد 
به پا کـرد، بایـد خیلـی زود منتظر 
تولیـد یـک بازسـازی آمریکایی از 
آن باشـیم. »شـب بخیـر مامان« 
جدیدتریـن فیلمـی از ایـن دسـت 
اسـت کـه از فیلـم اتریشـی بـه 
همیـن نـام در سـال 2014 الهـام 

گرفته شـده اسـت.
امـا پیـش از هـر چیـز بایـد گفت: 
نسـخه اورجینال این داستان یک 
فیلم تکان دهنده بـا پایانی به طور 
قابل توجه ناراحت کننده اسـت که 
از وارد کردن هیچ ضربه احساسـی 
بـه مخاطـب خـود فـرار نمی کند. 
در مقابـل ایـن نسـخه بازسـازی 
هالیـوودی یـک فیلـم در نهایـت 
توخالـی اسـت که بـه طـور کامل 
بر چندیـن نقطـه داسـتانی پرپیچ 
و خـم اسـتوار اسـت کـه بـرای 
پشـتیبانی از یـک فیلـم به انـدازه 
کافی قانع کننده نیسـتند. در نتیجه 
»شـب بخیـر مامـان« آمریکایی 
بـدون داسـتانی ارزشـمند، به یک 
تجربـه تلـخ و بـدون حـرف برای 

گفتـن ختـم می شـود.
در عـوض، ایـن »شـب بخیـر 
مامـان« آمریکایـی دقیقـاً آن 
دسـته از مخاطبانـی را هـدف 
قـرار می دهـد کـه ممکـن اسـت 
بـه دنبـال چیـزی مبهم تـر و 
شـبح آور باشـند. ایـن یعنـی فیلم 
بـا اسـتفاده از جلوه هـای بصـری 
و البتـه فضاسـازی سـنگین تر بـه 
دنبـال سـرگرم کـردن مخاطـب 
امـروزی اسـت. در واقع بازسـازی 
آمریکایـی لحظـات وحشـتناک و 
عمیق نسخه اتریشـی را با انبوهی 
از سـکانس های کابـوس وار پـر 
CGI و تصاویـر بی هویـت  از 
جایگزیـن کـرده اسـت. بنابراین، 
واضح اسـت کـه چنیـن لحظاتی 
به ایـن منظـور در فیلم وجـود دارد 
کـه مخاطـب را بـه صحنه هـای 
ترسـناک معمولـی امیـدوار نگـه 

دارد.
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هالیوود و 
بازسازی هایی که 

تکلیفشان روشن است

 درباره سینمایی
»شب بخیر مامان«؛

پیامد تمدید دوره ریاست جمهوری »شی جین پینگ« برای جهان؛

چین نوین وارد می شود

 پریسا جمدی  خرمالو، این میوه نارنجی رنگ شیرین و خوشمزه، را 
می توان به صورت تازه، خشک یا پخته مصرف کرد. این میوه خوشمزه، 
علاوه بر طعم بی نظیرش، حاوی مواد مغذی زیادی است که برای 
سلامتی بسیار مفید هستند. در این مقاله به معرفی خواص خرمالو 

پرداخته ایم. با ما همراه باشید.
• سرشار از مواد مغذی

خرمالو جـدای از انـدازه کوچکش، بسـیار میوه مغذی می باشـد. ارزش 
غذایی یـک عـدد خرمالـوی متوسـط )168 گرم( به شـرح زیر اسـت: 
کالـری: 118، کربوهیـدرات: 31 گـرم، پروتئیـن: 1 گرم، چربـی: 0.3 
گـرم، فیبـر: 6 گـرم، ویتامیـن A: 55 درصد از مصـرف روزانـه توصیه 
شـده، ویتامین C: 22 درصـد از مصرف روزانـه توصیه شـده، ویتامین 
E: 6 درصـد از مصـرف روزانـه توصیـه شـده، ویتامیـن K: 5 درصد از 
مصرف روزانـه توصیـه شـده، ویتامیـن B6 )پیریدوکسـین(: 8 درصد 
از مصـرف روزانـه توصیـه شـده، پتاسـیم: 8 درصـد از مصـرف روزانه 
توصیـه شـده، مـس: 9% مصـرف روزانه توصیـه شـده، منگنـز: %30 
مصـرف روزانـه توصیـه شـده، بـه عـلاوه، خرمالـو سرشـار از تیامین 
)B1(، ریبوفلاویـن )B2(، فـولات، منیزیـم و فسـفر نیز می باشـد. این 
میوه خوشـمزه دارای کالری کم و فیبـر بالایی اسـت، درنتیجه، گزینه 

مناسـبی برای کاهـش وزن می باشـد.
هچنیـن خرمالو حـاوی مقـداری ویتامیـن A )یـک ویتامیـن محلول 
در چربی حیاتی بـرای عملکرد سیسـتم ایمنـی، بینایی و رشـد جنین( 

می باشـد.
خرمالـو عـلاوه بـر دارا بـودن ویتامین هـا و مـواد معدنـی، سرشـار از 
ترکیبـات گیاهـی از جملـه تانن هـا، فلاونوئیدهـا و کاروتنوئیدهـا 
می باشـد که برای سـلامت بدن بسـیار مفید هسـتند. برگ هـای میوه 
خرمالو نیز حـاوی مقـدار زیـادی ویتامین C، تانـن و فیبـر و همچنین 

یـک عنصـر رایـج در چای هـا و دمنوش هـای درمانـی می باشـد.
• سرشار از آنتی اکسیدان های قوی

خرمالـو سرشـار از ترکیبـات گیاهـی مفیـد و خـواص آنتی اکسـیدانی 
می باشـد. آنتی اکسـیدان ها با جلوگیـری از اسـترس اکسـیداتیو، روند 

آسـیب سـلولی را کند کـرده یـا متوقـف می کنند.
اسـترس اکسـیداتیو عامـل بسـیاری از بیماری هـای مزمن خـاص از 

جملـه بیمـاری قلبـی، دیابـت، سـرطان و بیماری هـای عصبـی مانند 
آلزایمـر می باشـد.

خبر خوب اینکه مصـرف مـواد غذایی سرشـار از آنتی اکسـیدان مانند 
خرمالو، بـه جلوگیری از اسـترس اکسـیداتیو و در نتیجـه کاهش خطر 

ابتلا بـه بیماری هـای مزمـن کمـک می کند.
پوسـت و گوشـت خرمالو سرشـار از آنتی اکسـیدان های قوی از جمله 
فلاونوئیدهـا می باشـد کـه بـه کاهـش خطـر ابتـلا بـه بیماری هـای 
قلبی، زوال عقل ناشـی از افزایش سـن و سـرطان ریه کمـک می کند.

ایـن میـوه مقـوی و خوشـمزه سرشـار از آنتـی اکسـیدان های 
کاروتنوئیـدی ماننـد بتاکاروتـن نیـز می باشـد.

پیـروی از رژیـم غذایـی سرشـار از بتاکاروتـن نیـز بـه کاهـش خطـر 
بیماری هـای قلبی، سـرطان ریه، سـرطان روده بـزرگ و بیماری های 

متابولیـک کمـک می کنـد.
طـی نتایـج حاصـل از تحقیقـات، افـرادی کـه در رژیـم غذایی شـان 
بیشـتر از مـواد غذایـی حـاوی بتاکاروتـن اسـتفاده می کننـد، کمتر در 

معـرض خطـر ابتلا بـه دیابـت نـوع 2 می باشـند.
• بهبود سلامت قلب

بیماری هـای قلبـی یکـی از اصلی تریـن علل مـرگ و میر در سراسـر 
جهـان می باشـند. خوشـبختانه، اکثـر بیماری هـای قلبـی را می توان 
بـا تغییـر یـک سـری عـادات ناسـالم از جملـه رژیـم غذایی ناسـالم، 

کاهـش داد.
خرمالو بـه دلیـل دارا بودن ترکیبـات مقـوی و مغذی، گزینـه ای عالی 

بـرای سـلامت قلب می باشـد.
این میوه خوشـمزه حـاوی آنتـی اکسـیدان های فلاونوئیـدی از جمله 

کوئرسـتین و کامفرول اسـت.
طبق نتایـج حاصـل از تحقیقات، پیـروی از یـک رژیم غذایی سرشـار 
از فلاونوئیـد بـه کاهش خطـر ابتلا بـه بیمـاری قلبی کمـک می کند.

رژیم هـای غذایی سرشـار از فلاونوئید به کاهش فشـار خـون، کاهش 
کلسـترول بد )LDL( و کاهـش التهاب کمـک کـرده و در نتیجه منجر 

بـه بهبود سـلامت قلب می شـوند.
همچنیـن، تانن هـای موجـود در خرمالـوی نـارس )کـه باعـث تلخی 

دهـان می شـوند( بـه کاهـش فشـار خـون بـالا کمـک می کنند.

طبـق نتایـج حاصـل از تحقیقاتی کـه بـر روی حیوانـات انجام شـده، 
خرمالـو حاوی اسـید تانیک و اسـید گالیک می باشـد، که هـر دو باعث 
کاهش فشـار خون بـالا )عامـل اصلی خطر بیمـاری قلبی( می شـوند.

• کمک به کاهش التهاب
التهـاب باعـث ایجـاد عارضه هایـی از جملـه بیمـاری قلبـی، آرتریت، 
دیابـت، سـرطان و چاقـی می شـود. بـا مصـرف مـواد غذایی سرشـار 
از ترکیبـات ضدالتهابـی می توانیـد بـه کاهـش التهـاب و در نتیجـه 
جلوگیـری از ابتـلا به برخـی بیماری هـا کمک کنیـد. خرمالو سرشـار 

از ویتامیـن C اسـت.
ویتامیـن C از سـلول ها در برابـر آسـیب های ناشـی از رادیکال هـای 
آزاد محافظـت کـرده و بـا التهـاب مبـارزه می کنـد. بعـلاوه، خرمالـو 

حـاوی کاروتنوئیدها، فلاونوئیدها و ویتامین E اسـت کـه همگی آنتی 
اکسـیدان های قـوی هسـتند کـه خاصیـت ضدالتهابـی دارند.

• سرشار از فیبر
بـالا بـودن سـطح کلسـترول، بـه خصـوص کلسـترول بـد، باعـث 
افزایـش خطـر بیمـاری قلبی، سـکته مغـزی و حملـه قلبی می شـود. 
موادغذایـی از جملـه میوه هـا و سـبزیجات، کـه حـاوی مقـدار زیادی 
فیبر هسـتند، می توانند به کاهش سـطح کلسـترول بالا کمـک کنند. 
فیبر همچنیـن ماده ای مهـم برای تنظیـم حـرکات روده و کاهش قند 

خـون بـالا می باشـد.
https://www.healthline.com/nutrition/persim-
mon-nutrition-benefits#TOC_TITLE_HDR_9

 دریـا وفایی  نائب رئیـس کمیسـیون اجتماعی 
مجلـس شـورای اسـلامی در گفت وگـو بـا مـا 
خواسـتار آزادی بازداشت شـدگان بـدون جـرم در 
حوادث اخیر شـد. وی گفـت: قـوه قضائیه موظف 
اسـت و هـم مجلـس به عنـوان نماینده مـردم که 
کار ایـن افـراد را پیگیـری کننـد و این افـراد باید 
آزاد شـوند. سـید کریم حسـینی ادامه داد: افرادی 
آشـوب گـر را در همیـن اغتشاشـات می بینیم که 
مسـئولیت داشـتند تـا مـردم عـادی را هـم مورد 
ضرب و شـتم قـرار دهنـد. به هرحـال بایـد بدانیم 
که این یـک فتنـه اسـت و در فتنه گاهـی، حقایق 
و دروغ هـا باهم مخلـوط می شـود. نماینـده مردم 
اهـواز در مجلـس یازدهـم بیـان داشـت: بایـد تـا 
جایـی پیـش برویم کـه افـرادی کـه اعتـراض و 

نقـدی دارنـد، حرفشـان شـنیده شـود. امـروز اگر 
مخالفتی صـورت می گیـرد اگـر بازداشـتی انجام 
می شـود، بـرای آن هایـی اسـت کـه بـه امـوال 
عمومـی مـردم خسـارت می زننـد نـه مطالبـه 
گرها. نائـب رئیس کمیسـیون اجتماعـی مجلس 
شـورای اسـلامی بابیان اینکـه »این گونه نیسـت 
که در ایـن شـرایط بخواهیم سیاسـت سـکوت را 
پیـش بگیریـم«، گفـت: مجلـس به نوبـه خودش 
به عنوان صـدای مردم همواره نسـبت به مسـائل 
جـاری کشـور حسـاس بـوده و در این گونـه اخیر 
نیـز پیگیـر خواسـت و مطالبـات مـردم مبنـی بـر 
مباحـث معیشـتی و حق هـا و آنچـه وجـود دارد، 
بـوده اسـت. منتهـی اینکـه الآن بخواهیـم در 
فضای فتنـه مطالبـات را مطـرح کنیـم، حقایق با 

مسـائلی کـه حـق نیسـتند درهم وبرهم می شـود 
و ممکن اسـت حـرف حق هم شـنیده نشـود. وی 
خاطرنشـان کرد: همان طور که مخالـف کارهایی 
که باعـث از دسـت دادن جوان ها بشـود هسـتیم 
همان طـور هـم معتقدیم کـه پلیس مظهـر اقتدار 
کشـور اسـت و اگر اقتـدار پلیـس مخدوش شـود 
من و شـما هم در این کشـور دیگر امنیـت نداریم. 
در شـرح وظایـف پلیـس فهرسـت بسـیار زیادی 
را می بینیـم، لـذا بایـد بـه سـایر مأموریت هایـش 
برسـد، بایـد حافـظ امنیـت باشـد. افـرادی کـه از 
چارچـوب قانـون تعـدی کننـد به هرحـال بایـد 
مواخـذه شـوند. از آن طـرف هـم افـراد بی گناهی 
کـه بازداشـت می شـوند و بـا آن هـا برخـورد 

می شـود هـم قابل دفـاع هسـتند.

خواص خرمالو را که بدانید لذیذتر است؛
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گفت وگو با نائب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس 
درباره حوادث اخیر:

فضای آشفته نقد، 
مطالبه را کمرنگ 
می کند
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